

តើមានការទាក់ទាញអ្វីនៅលើភ្នំ?



គ្រាន់តែជឿតាម គ្រាន់តែជឿតាម
រឿងទាំងអស់អាចធ្វើទៅបាន គ្រាន់តែជឿតាម។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះឥឡូវនេះ។

ឱព្រះវរបិតាអើយ នេះគឺជាការអធិស្ឋានដ៏ស្មោះត្រង់របស់យើងនៅយប់នេះ ដោយបានឃើញអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់ កំពុងធ្វើសម្រាប់ក្រុមមនុស្សនៅថ្ងៃនេះ។ ហើយយើងសូមឱ្យទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអាចគ្រាន់តែជឿតាម គ្រាន់តែ ជឿថាវាជាការពិត ព្រះបន្ទូលដែលបានចែងត្រូវបានបើកសម្តែងដល់យើង។ ឱ ព្រះវរបិតាអើយ សូមទ្រង់ប្រោសប្រទាន។

2 ឥឡូវយប់នេះយើងចង់អរគុណទ្រង់ចំពោះ—ពន្លឺដែលទ្រង់ បោះនៅលើបទ គម្ពីរសម្រាប់យើងនៅព្រឹកនេះ។ ហើយយើងអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ អើយ នៅក្នុងបន្ទាត់នៃការអធិស្ឋាននោះ ដែលទ្រង់នឹងបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ឱ្យក្លាយជាការពិត។

3 យើងអធិស្ឋានសម្រាប់ព្រះវិហារនិងក្រុមជំនុំទាំងអស់ ដែលបានជួបជុំគ្នានៅ ជុំវិញ—ដែល—មានមីក្រូហ្វូនតូចៗឆ្លងកាត់នៅ ទូទាំងប្រទេស ឆ្លងកាត់តាមឆ្នេរ ភាគខាងលិច ឡើងទៅលើភ្នំនៃរដ្ឋអាហ្សីហ្សូណា ចុះទៅតំបន់ទំនាបនៃរដ្ឋតិចសាស់ ចូលទៅឆ្នេរសមុទ្រខាងកើត នៅទូទាំងប្រទេស ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលជាកន្លែង ដែលពួកគេបានប្រមូលផ្តុំ។ ជាច្រើនម៉ោងដាច់ពីគ្នា យើងនៅក្នុងពេលវេលានេះ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងនៅជាមួយគ្នាយប់នេះជាឯកតា អ្នកជឿ កំពុងរង់ចាំការ យាងមករបស់ព្រះមេស៊ី។ ចូរយើងអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌ ដែលទ្រង់ នឹងចាត់ទ្រង់ឆាប់ៗសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាម ទ្រង់ អាម៉ែន។

4 អ្នកអាចអង្គុយបាន។ ការស្វាគមន៍របស់គ្រីស្ទានចំពោះអ្វីទាំងអស់នៅទីនេះ នៅយប់នេះ។ ខ្ញុំសុំទោសដែលយើងនៅតែកកស្ទះនិងខ្ទប់រហូតដល់យើងពិបាក ដកដង្ហើម។ សូម្បីតែម៉ាស៊ីនត្រជាក់ ក៏ដូចជាខ្យល់ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ ក៏គ្មានប្រសិទ្ធិ ភាពដែរ ពេលមានមនុស្សច្រើន។ ប្រសិនបើពិតជាព្រះវិហារធម្មតាពេញដោយ

មនុស្ស ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ទាំងនោះនឹងធ្វើអោយអ្នកងោរ។ ប៉ុន្តែឥលូវអ្នករាល់គ្នាមាន កង្ហារ កង្ហារបក់ និងម៉ាស៊ីនត្រជាក់កំពុងប្រឹងបក់យ៉ាងខ្លាំងតាមដែលវាអាចធ្វើ បាន។

5 យើងធ្វើការនឹករលឹកពីឆ្នាំខាងកើតទៅខាងលិច ដល់ពួកមិត្តភក្តិយើង ទាំងអស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទដែលកំពុងស្តាប់។ យើងសូមជំរាបសួរនៅសាន់ចូស បងប្រុសប័រឌី ជាក្រុមនៅទីនោះ។ យើងធ្វើការស្វាគមន៍នៅលើភ្នំ ព្រីស្តុត រដ្ឋ អារីហ្សូណា ទៅកាន់បងប្រុស ឡេអូ មើស៊ី និងក្រុមរបស់គាត់ដែលនៅទីនោះរង់ចាំ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ យើងធ្វើការសួរសុខទុក្ខសម្រាប់អ្នកនៅតុកសុន ដែលបានជួបជុំគ្នានៅយប់នេះ រង់ចាំការយាងមករបស់ ព្រះជាម្ចាស់។ ចុះទៅហ៊ីស្តុ ន រដ្ឋតិចសាស់ ទៅអ្នកដែលកំពុងរង់ចាំការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ទៅកាន់ ឈីកាហ្គោ ដល់អ្នកដែលកំពុងរង់ចាំការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ទៅកាន់ឆ្នេរ ខាងកើត ញូវយ៉កនិងខុនិកខនធី និងក្រុមដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ ដែលកំពុងរង់ចាំ ការមកដល់នៃព្រះអម្ចាស់។ យើងមិនមានកន្លែងអង្គុយនៅទីនេះទេ ដូច្នេះយើង គ្រាន់តែត្រូវធ្វើព្រះបន្ទូលតាមរយៈ—ឧបករណ៍ទូរស័ព្ទ។ យើងធ្វើការសួរសុខទុក្ខ ទៅបងប្រុស ជូនៀ ជេកសុននៅយប់នេះ ហើយក្រុមរបស់គាត់ចុះមកភ្នាក់វីល។ បងប្រុសរ៉ូដដែល មានអាយុ ៦២ឆ្នាំហើយក្រុមរបស់គាត់ កំពុងរង់ចាំ សម្រាប់ការ យាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងបានជួបជុំគ្នានៅទីនេះនៅយប់នេះនៅផ្ទះ ក្រុមជំនុំ និងរោងឧបោសថ កំពុងរង់ចាំការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

6 ហើយឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាជាច្រើនប្រហែលជាមិននៅឯកម្មវិធីនៅព្រឹកនេះ ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿជាក់ថាអ្នករាល់គ្នា ដែលមិនបានមក ទទួលបានខ្សែអាត់នោះ ព្រោះខ្ញុំជឿថាវាគឺជាសារដែលត្រង់បំផុតសម្រាប់ក្រុមជំនុំចាប់តាំងពី—សារដែល មានចំណងជើងថា តើម៉ោងប៉ុន្មានហើយ លោក? ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានការ ចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណ បានបន្ទូលខ្ញុំបាននិយាយអ្វីដែលចង់និយាយ។ វាវែង ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាត្រូវបានដឹកនាំឱ្យធ្វើវា។ ហើយខ្ញុំគិតថា ព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញថាតើយើងកំពុងតែរស់នៅក្នុងសម័យណា។ និងប្រាកដថាយើងយល់ពីរឿងអាថ៌កំបាំងទាំងនេះដែលកំពុងកើតឡើង។ អ្នកដឹង ទេ ព្រះគម្ពីរចែងថា “ពួកអ្នកមានប្រាជ្ញានឹងយល់។”

7 ប៉ុន្តែប្រជាជាតិនិងក្រុមមនុស្សនឹងរីកចម្រើន “កាន់តែខ្សោយនិងកាន់តែ

ល្អសរសើរ។” គ្រាន់តែគិតថា ជនជាតិអាមេរិកជាមធ្យមឥឡូវនេះស្ថិតនៅក្នុង វ័យកណ្តាលប្រហែលជាអាយុ២០ឆ្នាំ ខ្សោយជាងប៉ុន្តែឆ្លាតជាង។ ពួកគេមិន មានយន្តហោះប្រតិកម្មនៅក្នុងសម័យនោះទេ ហើយ—និងក្បាលគ្រាប់បរមាណូ ប៉ុន្តែពួកគេរស់នៅបានយូរជាងនេះ។ យើងកំពុងចុះខ្សោយហើយឆ្លាតជាងមុន ទៅទៀត ហើយប្រាជ្ញារបស់យើងនឹងបំផ្លាញយើង។ យើងនឹងបំផ្លាញខ្លួនយើង។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិនបំផ្លាញយើងឡើយ។ ប្រាជ្ញារបស់យើងនឹងបំផ្លាញយើង។ វា តែងតែជាវិធីនោះ ហើយដូច្នេះវានឹងកើតឡើងម្តងទៀត។

8 ឥឡូវនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ មិនដឹងថា ឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវនិយាយអ្វីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿជាក់ថាព្រះអម្ចាស់ ថាបើទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យ យើងរស់នៅនិងគ្មានអ្វីកើតឡើងទេ ហើយវាជាឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ យើងមានបំណង និយាយសារមួយទៀតនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ មានការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺ នៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញនៅអារីហ្សូណា ដើម្បី យកគ្រួសារត្រឡប់មកវិញដូច្នេះកូនៗអាចចុះឈ្មោះចូលរៀនបាន។ បន្ទាប់មក អ្នកនឹង...យើងនឹងជូនដំណឹងដល់អ្នក តាមដែលយើងអាចធ្វើបាន នៃការប្រជុំ នៅពេលដែលពួកគេធំឡើង ឬពេលវេលានោះយើង...កន្លែងដែលយើងចង់ ក្លាយជា។ ដូច្នេះសូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។

9 ឥឡូវនេះនៅយប់នេះ ដោយដឹងថា...វាយឺតពេល១៥នាទីទៅហើយ ជាមួយ ការចាប់ផ្តើម ១៥នាទីដល់ម៉ោង៨នៅទីនេះម៉ោងនៅជេហ្វីសាន់វិល ហើយនោះ គឺប្រហែលជា១៥នាទីចូលដល់ម៉ោង៩ម៉ោងនៅឆ្នេរខាងកើត ហើយបន្ទាប់មក វាប្រហែលជាម៉ោង៥ព្រឹកនៅភាគខាងលិចឆ្នេរសមុទ្រ។ ដូច្នេះឥឡូវនេះយើង ប្រហែលថ្ងៃរៀបលិចនៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំចង់អធិប្បាយសម្រាប់អ្នកសម្រាប់កម្មវិធី ខ្លី ដើម្បីព្យាយាមស្វែងរកការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណ ហើយបន្ទាប់មកហៅ បន្ទាត់អធិស្ឋាន។

10 ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំនៅទីនេះ ក៏ដូចជាក្រុមជំនុំដែលបានជួបប្រជុំគ្នា នៅកន្លែងផ្សេងទៀតដែរ រកបុរសម្នាក់ ដែលជាបងប្អូនដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយនៅពេលដែលយើងចាប់ផ្តើមអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺ សូមទៅដាក់ដៃលើអស់អ្នកនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ សូមចាំថាព្រះជាម្ចាស់គឺ មានវត្តមាន។ ទ្រង់នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ដូច្នេះនៅក្នុងរដ្ឋតិចសាស រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា

រដ្ឋអាវិស្តណា មិនថាអ្នកនៅទីណាទេ សូមដាក់ដៃលើអ្នកដែលឈឺនៅពេលយើង ចាប់ផ្តើមអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺ។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថាព្រះនឹងឮហើយឆ្លើយតប ការអធិស្ឋាន។

11 រឿងចម្លែក កាលពីយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន និងការចាក់ប្រេងតាំងកំពុងបន្ត ហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ... វាពិតជារឿងមួយ។ ខ្ញុំមិនទាន់—មានបន្ទាត់រ៉ែកញ្ជក់រាប់ ខែនីមួយៗ តាំងពីខ្ញុំនៅទីនេះពេលមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកដើរនៅទីនោះតាម ការសន្យា...អ្នកមិនដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើវាទេ។ អ្នកមិនអាចនិយាយថាទ្រង់នឹងធ្វើវា បានទេ។ អ្នកត្រូវដើរនៅទីនោះហើយរង់ចាំ។ ទ្រង់ជាអធិបតេយ្យ។ ទ្រង់ធ្វើអ្វីដែល ទ្រង់ចង់ធ្វើ។ ប៉ុន្តែឈរនៅទីនោះហើយរង់ចាំមើលថាតើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីបន្ទាប់មក មានអារម្មណ៍ថាវាបែកបាក់លើអ្នកដូចនោះ។

12 ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃការ—ប្រជុំ មិនដឹងថាជាអ្នកណាទេ ប៉ុន្តែមានបុរស ម្នាក់—នៅកន្លែងណាមួយនៅតាមបណ្តោយជួរដែលខ្ពស់ហើយមានក្បាលទំពែក ហើយគាត់ជាមនុស្សឈឺណាស់។

13 ហើយបន្ទាប់មកនៅចុងក្រោយ មានបុរសម្នាក់បានបង្ហាញខ្លួននៅ វេទិកា ទីនេះ ហើយបានឱនក្បាលចុះ ហើយមើលទៅដូចជាគាត់កំពុងងេទក្អម អាប ពោះខ្លួនគាត់នៅជុំវិញ។ ហើយខ្ញុំគិតថាត្រូវតែជាបុរសទីមួយឬបុរសទីពីរ ឬនៅ ពេលដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់ ព្រោះដែលគាត់ទំពែកហើយកំពុង ឱនក្បាលចុះ។ បុរសមាឌធំ ឈរឡើង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញហើយខ្ញុំ ឃើញសុភាពបុរសកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ តែគាត់ត្រេកអរ។ ខ្ញុំបានគិតថា “តើវា នៅឯណា?” ខ្ញុំមិនអាចសំរេចថានៅកន្លែងណាទេ។ ខ្ញុំអាចមានអារម្មណ៍ហើយ បានឃើញបុរសនោះនៅចំពោះមុខខ្ញុំ។

ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវាដើរមកតាមផ្លូវនេះ ហើយវាកំពុងតែវិលត្រឡប់មកវិញ។ ខ្ញុំបានមើលទៅឯបងប្រុស នេវិលនិងអ្នកទាំងពីរនេះដែលអង្គុយនៅទីនេះ វា មិនមែនជាពួកគេទេ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសនោះគឺនៅខាងក្នុងនៃការធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជនោះ។” ហើយអ្នកដឹងថាវាជានរណា? បងប្រុសសេបហ្វីត។ ព្រោះ ដែលខ្ញុំមិនអាចស្គាល់គាត់ ដោយសារគាត់បានអង្គុយនៅខាងក្រោយជាមួយ ក្បាលទំពែកអានចុះ ហើយអធិស្ឋាន។

14 គាត់បានគិតថាគាត់នឹងត្រូវស្លាប់ ហើយបានគិតអញ្ចឹងពីរបីសប្តាហ៍ ចុងក្រោយនេះ។ ប្រពន្ធរបស់គាត់បានប្រាប់គាត់ទៅរកស្បែកជើងថ្មី ហើយគាត់ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនត្រូវការវាទេ។ ខ្ញុំនឹងមិននៅទីនេះយូរទេ។”

15 ហើយគាត់បានជួបខ្ញុំនៅថ្ងៃមុននៅឯ...ទីធ្លា បងប្រុស រូដ ស្រែកនិងសរសើរ ព្រះ។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំកំពុងញ៉ាំសាច់ជ្រូក ពងមាន់ ប៉េងប៉ោះ និងអ្វីដែលខ្ញុំ ចង់ញ៉ាំ។”

16 ហើយបោះបង់ចោលកៅអីរបស់គាត់ ដោយបន្ទាបខ្លួន ដោយបានត្រលប់ទៅ ទីនោះវិញ និងអធិស្ឋាន។ ឃើញទេ អ្នកមិនត្រូវការប័ណ្ណអធិស្ឋានទេ អ្នកគ្រាន់តែ ត្រូវការសេចក្តីជំនឿ។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើគាត់បានជាសះស្បើយអត់នោះទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែ និយាយថា “បុរស—បុរសនោះកំពុងអធិស្ឋាន គាត់មានអ្វីមិនស្រួលហើយ។” ខ្ញុំគិតថាវាហៅថាអ្វី “មានបញ្ហាក្រពះ ហើយអធិស្ឋាននៅទីនេះខាងក្រោយ។ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវធ្វើឲ្យអ្នកជាសះស្បើយ។” ឥឡូវនេះ ជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចប្រាប់ បាន។ ការទាញនេះគឺថាគាត់កំពុងអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំអាចឃើញវា ប៉ុន្តែមានអ្វី កើតឡើងដែលខ្ញុំមិនដឹង។ ឃើញទេ?

17 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកព្យាត្រឡប់មកវិញ អ្នករាល់គ្នានឹងស្គាល់ ហើយ នៅពេលវានិយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ” ឃើញទេ មិនមែនខ្ញុំនិយាយ ទៀតទេ នោះគឺជាទ្រង់។

18 ប៉ុន្តែខ្ញុំតែងតែនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នកអោយជា” នោះ ពិតជាត្រឹមត្រូវជាការពិត។ “ទ្រង់បានរងរបួសដោយព្រះអំពើវង្សរបស់យើង ដោយស្នាមរំពាត់របស់ទ្រង់យើងបានជាសះស្បើយហើយ។” ឃើញទេ? ឃើញ ទេ?

19 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់” ហើយ ប្រាប់អ្នកអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើនិងអ្វីដែលនឹងកើតឡើង ឃើញទេ នោះវានឹងទៅតាម របៀបនោះ។

20 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប្រោសអ្នកឲ្យជាហើយអ្នក បានជា” អ្នកជឿវា ពីព្រោះទ្រង់បាននិយាយរួចហើយ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញ នូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលប៉ុណ្ណោះ។

21 ហើយនិមិត្តមួយគឺគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញនូវអ្វីដែលទ្រង់បានបង្ហាញ។ អ្នក យល់ទេ?

22 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងប្រញាប់ឡើងហើយចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូល ពីព្រោះខ្ញុំ ដឹងថាអ្នកភាគច្រើននៅទីនេះ មានចំងាយឆ្ងាយដើម្បីធ្វើដំណើរនាយប់នេះ។ ខ្ញុំ អធិស្ឋានថាព្រះនឹងប្រទានពរអ្នក ជួយអ្នកនិងការពារអ្នកនៅតាមដងផ្លូវ។ ហើយ ឥឡូវនេះយប់នេះខ្ញុំចង់ត្រឡប់ទៅកាន់គម្ពីរម៉ាថាយ ជំពូកទី២១ និងខ ១ទៅដល់ ខ១១ នៅក្នុងម៉ាថាយ។ ហើយ ឥឡូវនេះ បើអ្នកមិនមានព្រះគម្ពីររបស់អ្នកទេ ឬបើ អ្នកចង់កត់បញ្ចូលបទគម្ពីរទាំងនេះ មិនអីទេ។

23 ហើយឥឡូវនេះដល់អ្នកដែលមិនធ្លាប់បានឮសារនៅព្រឹកនេះ ហើយអ្នកមាន ម៉ាស៊ីនថតសំលេង យើងមិនដែល សុំលក់កាសែតទេ។ យើងមិនដែលលួងលោម លក់អ្វីទាំងអស់។ ពេលខ្លះនៅក្នុងការប្រជុំដំបូងពួកគេនឹងប្រកាសថាពួកគេមាន សៀវភៅខ្លះនៅខាងក្រោយ យើងមិនបង្កើតរបស់ទាំងអស់នោះទេ។ បងប្រុស វ៉ែ ល គឺជាអ្នកនិពន្ធ។ ខ្សែអាត់មនុស្សដែលធ្វើអាជីវកម្មខ្សែអាត់សម្លេងនៅទីនោះនឹង ប្រាប់អ្នក យើងមិនបង្កើតលុយចេញពីកាលក់ថេបទេ។ យើងមិន... វាមិនមែនទេ “ខ្សែអាត់សម្លេង” វាជាសារ។ ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់មានគំនិតថាវាជា លុយ គាត់នឹងមិនបង្កើតថេបទៀតទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំបានសួរអំពីវា ខ្ញុំ គិតថាខ្សែអាត់របស់យើងលក់ បានក្រោម ៥ ដុល្លារ រីក៏អ្វីមួយ បើទៅប្រាំ ឬអ្វីមួយ ដូចនោះ។ និយាយអ្វី? ៣ និង៤សម្រាប់មេធំនិងខ្សែសម្លេងវែង។

24 ហើយអ្នកដឹកនាំម្នាក់ ខ្ញុំបានសួរអំពីខ្សែអាត់មួយរបស់គាត់ ហើយវា គឺ៩ដុល្លារប្រហែល២០នាទីឬ៣០នាទី នៃសារសម្លេង។

25 ដូច្នេះខ្ញុំឃើញថាបងប្រុសរបស់យើងគឺ សុតម៉ាន នៅទីនោះគឺមិនក្លាយជា អ្នកមានទេ អ្នកណាមួយក្នុងពួកគេ នៅលើខ្សែអាត់—វីដេអូដែលពួកគេបាន ដាក់ចេញ។ ឃើញទេ ពួកគេធ្វើឱ្យបានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលបាននៅលើវា។ មិនអាចស្នើសុំឱ្យពួកគេបង្កើតដោយឥតប្រយោជន៍ទេ ពីព្រោះពួកគេត្រូវទិញ កាសែតនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ហើយគ្រឿងម៉ាស៊ីនមានតម្លៃថ្លៃណាស់ ដែលត្រូវ

ចំណាយអស់ប្រហែលមួយម៉ឺនដុល្លារបង្កើតឡើងដើម្បីបង្កើតខ្សែអាត់ទាំងនោះ ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ។

26 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំយល់ថាមិនយូរ...ប៉ុន្មានខ្ញុំបានប្រកាសពីវាហើយ។ ប៉ុន្តែមាន កាសែតមួយបានស្តាប់ម្តងទៀត។ ជាញឹកញយយើង...ជាម្ចាស់ហាង ខ្ញុំមិនមាន អ្វីធ្វើជាមួយវាទាំងអស់ទេ។ ខ្ញុំមិនទាំង...មិនដែលចូលរួមការប្រជុំទៀតផង។ វា ជា—ទាំងមិនគាំទ្រក៏មិនខាន។ ពួកគេបើកការដេញថ្លៃរបស់ពួកគេ។ ក្រុមប្រឹក្សា សម្រេចចិត្តថាតើនរណាជាបុរសបន្ទាប់ដែលផលិតខ្សែអាត់ដៃអូ ហើយពួកគេ បានធ្វើលិខិតមួយច្បាប់ទៅគាត់។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំដឹងអំពីវា។ ពួកគេថែរក្សាវា ពីព្រោះខ្ញុំមិនអាចសូម្បីថែរក្សាកូនក្មេងអញ្ចឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្សែអាត់ថែរក្សាខ្លួនឯង ដូច្នោះ ឬធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក។

27 ដូច្នោះខ្ញុំបានផ្តោតគំនិតខ្ញុំលើសារនេះ ហើយនោះគឺជាការទាញទីបី ហើយវា ជាអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវស្មោះត្រង់និងគោរព។

28 ម៉ាថាយ ២១:១ ដល់២១១ ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាអ្នកអាចនឹងត្រូវរង់ចាំមើល... ឬដាក់ទៅបទគម្ពីរ។

គ្រាបាន...មកជិតក្រុងយេរូសាឡឹមហើយ ដល់ភូមិបេតដាសេ ខាង ភ្នំដើមអូលីវ នោះព្រះយេស៊ូវទ្រង់ចាត់សិស្ស២នាក់ឱ្យទៅ... ព្រះយេស៊ូវ បានបញ្ជូនសិស្ស២នាក់របស់ទ្រង់ទៅ

ដោយព្រះបន្ទូលថា ចូរទៅឯភូមិនៅខាងមុខនោះ អ្នកនឹងឃើញមេ លា១គេចងទុក នឹងកូនវានៅជាមួយគ្នា ចូរស្រាយដីកនាំមកឯខ្ញុំ។

បើអ្នកណាថាអ្វីឱ្យ នោះត្រូវឆ្លើយថា ព្រះអម្ចាស់ទ្រង់ត្រូវការនឹងវា រួច គេនឹងឱ្យវាមកហើយ។

ការទាំងនេះកើតមក ដើម្បីឱ្យបានសំរេចតាមទំនាយ ដែលហោរាបាន ទាយទុកមកថា

ចូរប្រាប់កូនស្រីស៊ីយ៉ូនថា មើល ស្តេចនៃនាង ទ្រង់យាងមកឯនាង ទ្រង់សុភាព...ហើយគង់លើសត្វលា គឺជាលាជំទង់ ដែលជាកូនរបស់ មេលា។

សិស្សនោះក៏ទៅធ្វើតាមបង្គាប់ព្រះយេស៊ូវ

ហើយនាំមេលា និងកូនវាមក រួចក្រាលអារខ្លួនលើខ្នងថ្វាយទ្រង់គង់
 ឯហ្នឹងមនុស្សស្ទើរតែទាំងអស់បានក្រាលអារខ្លួននៅផ្លូវ ខ្លះក៏កាប់
 មែកឈើយកមកកាយតាមផ្លូវផង។

ហើយបណ្តាមនុស្សដែលដើរហែមុខក្រោយគេស្រែកឡើងថា ហូ
 សាណា ដល់ព្រះវង្សហ្នឹងជាវីខ ព្រះអង្គដែលយាងមកដោយនូវ
 ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់ប្រកបដោយព្រះពរ ហូសាណា នៅស្ថានដី
 ខ្ពស់បំផុត។

រួចកាលទ្រង់យាងចូលទៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹមហើយ នោះកើតមាន
 សេចក្តីជ្រួលជ្រើមពេញក្នុងទីក្រុង ហើយគេសួរថា លោកនេះជា
 អ្នកណា?

ហ្នឹងមនុស្សឆ្លើយឡើងថា នេះគឺជាហោរាយេស៊ូវ ដែលមកពីភូមិណា
 សាធីត ស្រុកកាលីឡេ។

29 ឥឡូវនេះបើខ្ញុំនឹងយកអត្ថបទពីនោះ ប្រហែល៣០នាទីមុនពេលការអធិស្ឋាន
 ចាប់ផ្តើម ខ្ញុំចង់យកអត្ថបទនេះសម្រាប់ចំណងជើងមួយថា: តើមានការទាក់ទាញ
 អ្វីនៅលើភ្នំ?

30 ឥឡូវនេះ វាជាថ្ងៃដែលនឿយហត់ណាស់ ភ័យណាស់ ហើយវាមិនដូចជា
 ថ្ងៃធម្មតាទេ។ យើងឃើញថាព្រះយេស៊ូវកំពុងតែយាងមកក្រុងយេរូសាឡឹម ដើម្បី
 ត្រៀមខ្លួនចូលរួមបុណ្យរំលង។ ហើយបុណ្យរំលងគឺជាកន្លែងដែលកូនចៀមត្រូវ
 បានគេសម្លាប់ ហើយឈាមបានរាលដាលនៅលើអាសនៈមេត្តាករុណាសម្រាប់
 —ជាដង្វាយជូនសម្រាប់—សម្រាប់ក្រុមមនុស្ស។ ហើយទ្រង់បានចេញពីបេឡេ
 ហិមហើយបានមកកំពូលភ្នំដើមអូលីវ ដែលក្រឡេកមើលទៅលើភ្នំមួយទៀតដែល
 ជាកន្លែងដែលក្រុងយេរូសាឡឹមត្រូវបានសាងសង់។ ហើយដូចដែលទ្រង់បាន
 មើលហើយបានដឹងថានេះជាដំណើរចុងក្រោយរបស់ទ្រង់។

31 នេះជាពេលវេលាដែលទ្រង់នឹងត្រូវប្រគល់ទៅក្នុងកណ្តាប់ដៃមនុស្សមានបាប
 ហើយពួកគេនឹងសំលាប់ទ្រង់។ ទ្រង់នឹងសុគតក្នុងការស្លាប់យ៉ាងវេទនានិងត្រូវ
 បានកប់។ ទ្រង់នឹងត្រូវបានក្បត់ដោយសិស្សផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ពួកគេមួយចំនួន
 ឈរនៅជាមួយទ្រង់។ ហើយទ្រង់ ជាព្រះ ស្គាល់អ្វីដែលមាននៅក្នុងដួងចិត្តរបស់

ពួកគេ ហើយស្គាល់តាំងពីការចាប់ផ្តើមថាអ្នកណានឹងក្បត់ព្រះអង្គ។ ហើយដឹងថា បុរសនោះនៅជាមួយ ព្រះអង្គដែលអង្គុយនៅក្បែរព្រះអង្គហើយគណនីយុក្រាណ របស់ព្រះអង្គ ជាដើម។ ដឹងថាបុរសនោះនឹងក្បត់ទ្រង់។ ហើយដឹងថាជនជាតិរ៉ូម៉ាំង ឃោរឃៅម្នាក់ បានរង់ចាំគ្នាទ្រង់នៅទីនោះ។ ទ្រង់ដឹងថាទឹកនៅក្នុងខ្លួនរបស់ ទ្រង់ និងព្រះលោហិតនៃព្រះកាយរបស់ព្រះអង្គនឹងញែកចេញ ហើយព្រះលោហិត នឹងធ្លាក់ពីលើថ្ងាសរបស់ទ្រង់ជាដំណាក់ធំៗ ដូចជាញើស។ ទ្រង់ដឹងទាំងអស់ នោះ គឺនៅចំពោះទ្រង់។ ហើយទ្រង់ឈរនៅលើភ្នំដោយសំឡឹងមើលទៅ ក្រុងយេរូសាឡឹម។

32 ក្រុមមនុស្សនៅថ្ងៃនោះ ដែល...ពួកគេហៅនៅថ្ងៃនោះថា “ប្រសើរជាង មនុស្សថ្នាក់សាសនា” បានស្តាប់ទ្រង់។ ក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនោះស្តាប់ទ្រង់ហើយបាន បដិសេធទ្រង់ ហើយបានបដិសេធរាល់អ្នកដែលស្តាប់ទ្រង់។ ហើយបើពួកគេបាន ទៅចូលរួមក្នុងយុទ្ធនាការរបស់ទ្រង់ ពួកគេនឹងត្រូវបានបណ្តេញចេញភ្លាមៗពី ការប្រកបគ្នារបស់ក្រុមជំនុំ។ កុំឆ្ងល់ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់បានមកដល់លោកិយ របស់ទ្រង់ ហើយលោកិយមិនបានទទួលទ្រង់សោះ។” អ្នកដែលគួរតែស្រឡាញ់ ទ្រង់ អ្នកដែលគួរតែបានសម្រាប់ទ្រង់ គឺជាសត្រូវដ៏ធ្ងន់ចត់និងល្វឹងដល់ទ្រង់។

33 ហើយទ្រង់បានបង្កើតក្រុមតូចរបស់ទ្រង់ចេញពីក្រុមមនុស្សក្រីក្រ អ្នកនេសាទ អ្នកប្រមូលពន្ធ ដែលគ្មានចំណេះដឹង។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេខ្លះ សូម្បីតែ “ល្ងង់ខ្លៅនិងមិនដែលបានរៀន។” អ្នកខ្លះមិនអាចសូម្បីសរសេរឈ្មោះរបស់ពួកគេ បានទេ។ ទ្រង់មិនដែលទៅព្រះវិហារដើម្បីទទួលរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ឡើយ។

34 ហើយទ្រង់មិនដែលយល់ព្រមជាមួយអ្នកដឹកនាំព្រះវិហារណាមួយឡើយ។ ហើយ ក្រៅពីនោះទ្រង់បានធ្វើតាមទំនាយរបស់ហោរា។ ទ្រង់បានថ្កោលទោស អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេបានធ្វើ ដូចជាអ្វីដែលមុនពេលដែលទ្រង់មាន ពីព្រោះ ពួកគេគឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់ជាព្រះបន្ទូលនៅក្នុងភាពពេញលេញ របស់វា។

35 ប៉ុន្តែនៅកណ្តាលនៃការទាំងអស់ តាមរយៈគ្រប់ជំនាន់និងគ្រប់ហោរាដែល ត្រូវបានប្តូរនិងមក នឹងមានចំនួនជាក់លាក់នៃមនុស្សដែលបានតម្រូវទុកជាមុនដើម្បី ស្តាប់សារនោះ ហើយពួកគេនឹងធ្វើតាមវា។ អ្នកទាំងនោះព្រងើយកន្តើយនឹងហ្វូង មនុស្ស។ ពួកគេព្រងើយកន្តើយនឹងការិះគន់របស់អ្នកមិនជឿ។ ពួកគេ—ពួកគេមិន

មានការជជែកជែកព្រឹកជាមួយពួកគេទេ។ ពួកគេមានរឿងមួយដែលត្រូវធ្វើ ដែលជឿហើយដើម្បីទទួលបានគ្រប់ម៉ាត់តាមដែលពួកគេអាច ត្រាំវាដូចម៉ារីដែលបានផ្តេកនៅព្រះបាទានៃព្រះយេស៊ូវ។

36 ហើយម៉ាថាវាកំពុងរៀបចំអាហារពេលល្ងាចសម្រាប់ទ្រង់ ហើយព្រះយេស៊ូវមានប្រសាសន៍ទៅនាងថា “ប៉ុន្តែ ម៉ាថាអ្នកខ្វល់ខ្វាយអំពីរឿងជីវិត ប៉ុន្តែម៉ារីបានស្វែងរករបស់ដែលប្រសើរជាងនេះ” ឃើញទេ គឺជារបស់ខាងជីវិតអស់កល្ប។

37 ឥឡូវនេះ យើងឃើញថាមានមនុស្សជាច្រើនដែលបានយល់... ពួកគេមិនមានអក្សរសិល្ប៍ដូចដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះទេ ពួកគេមិនមានទូរទស្សន៍ទេ ឬទូរស័ព្ទឬអ្វីៗផ្សេងទៀត នៅថ្ងៃនោះ ប៉ុន្តែមានដូចជាខ្យល់កន្ត្រាក់នៅជុំវិញថាទ្រង់នឹងត្រូវនៅឯបុណ្យរំលង។ ដ្បិតក្រុមមនុស្សជាច្រើន ដោយមានគំនិតខាង-វិញ្ញាណដឹងថាទ្រង់ជាកូនចៀមបុណ្យរំលង ពីព្រោះទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេរួចហើយនូវអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។

38 ហើយបន្ទាប់មក ប្រាកដណាស់ គេដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនោះ ហើយស្រឡាញ់ទ្រង់តាមវិធីដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេកំពុងរង់ចាំទ្រង់។ មានហ្វូងមនុស្សដែលប្រហែលជាកំពុងរុញចេញពីទ្វារមួយទៅច្រកមួយទៀត ឃ្នាំមើលគ្រប់វិធីទាំងអស់ព្រោះពួកគេបានដឹងថាពេលមួយទ្រង់នឹងលេចចេញមក។ ពួកគេកំពុងមើល។

39 អ្នកខ្លះទៀតកំពុងឆ្ងល់ថាតើមានបញ្ហាអ្វីដល់ក្រុមមនុស្សទាំងនេះដែលរត់ពីខ្លោងទ្វារមួយទៅខ្លោងទ្វារមួយ។ “តើមានអ្វីទាក់ទាញ?”

40 ហើយពួកគេនឹងមើលតាមផ្លូវនេះហើយមើលផ្លូវនោះ ដើម្បីរកឱ្យឃើញ។ មើលទៅដូចជាពួកគេកំពុងស្វែងរកអ្វីមួយនៅក្រោមការរំពឹងទុកថាមានអ្វីកើតឡើង។

41 អូ របៀបដែលខ្ញុំចង់ផ្លាស់ប្តូរចំណងជើងអត្ថបទរបស់ខ្ញុំពីរឿងនេះហើយនិយាយបែបនេះថា ថាតើមានបញ្ហាថ្ងៃនេះ។ មនុស្សដែលកំពុងស្វែងរក ការយាងមករបស់ទ្រង់គឺស្ថិតនៅក្រោមការប្រមើលនិងការរំពឹងទុកដ៏អស្ចារ្យ។ យើងអាចមានអារម្មណ៍ថា វាជាសម្ពាធា។ ហើយពួកគេកំពុងស្វែងរកមើល រាល់សកម្មភាពនិងរាល់ទិសម្តាល់របៀបរៀបរៀងវាជាមួយបទគម្ពីរ។

42 ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានឃើញអ្វីៗទាំងអស់ដែលបានទាយទុក អំពីទ្រង់ រហូតដល់ចប់ គេដឹងថាទើបញ្ចប់ជិតមកដល់ហើយ។ ពួកគេចង់នៅ ទីនោះ ដូច្នោះពួកគេបានមើល។ ផ្នែកមួយនៃហ្វូងមនុស្សគឺសម្រាប់ទ្រង់ គឺនៅក្នុង ភាគតិច។ អ្នកខ្លះប្រឆាំងនឹងទ្រង់ ភាគច្រើន ពួកគេ ៩០ ភាគរយប្រឆាំងនឹងទ្រង់។

43 នោះហើយជារបៀបដែលវាមានសព្វថ្ងៃនេះ នៅក្នុងហ្វូងមនុស្សខាងសាសនា នៅពេលវាពិតជាចុះមកឯព្រះបន្ទូលនិងព្រះគ្រីស្ទ មានប្រហែលមួយភាគរយ ដែល នឹងជឿវា។ ផ្នែកផ្សេងទៀតនឹងមិនយកចិត្តទុកដាក់លើវា មិនថាមានរឿងអ្វីត្រូវ បានធ្វើទេ ពួកគេនឹងចែកនូវរឿងកំប្លែងឬបោះ វាចោល។ ប្រហែលជាដូចគ្នា។ ពេលវេលាអ្វីៗមិនផ្លាស់ប្តូរច្រើនទេ ប្រវត្តិសាស្ត្រគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញនៅជុំវិញ ខ្លួនវា។

44 មែនហើយ យើងឃើញថាភាពតានតឹងភ័យ។ វាត្រូវតែមាន។ វាត្រូវតែធ្វើ វា។ ពួកគេកំពុងរង់ចាំ ពួកគេឆ្ងល់ថាតើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីនៅពេលទ្រង់ទៅដល់ទីនោះ។ ពួកគេចង់នៅទីនោះដើម្បីទទួលបានអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ពួកគេចង់បានវា។ ពួកគេចង់ឃើញវា។ ពួកគេជឿលើទ្រង់។ អ្នកផ្សេងទៀតបានឮថាទ្រង់យាងមក ហើយពួកគេបានឡើងទៅទីនោះដើម្បីលេងសើចនឹងទ្រង់។ ដូច្នោះបន្ទាប់ពីការ រំពឹងទុកដោយភ័យ រាល់ថ្ងៃជាថ្ងៃមិនធម្មតា ជាពេលវេលាមិនធម្មតា ក្រុមជំនុំ ដេកលក់ ការភិតភ័យរបស់ក្រុមមនុស្សនៅលើគែម មានមនុស្សច្រើនណាស់នៅ ទីនោះហើយបន្ទាប់មកវាបានកើតឡើង!

45 នៅលើកំពូលភ្នំដើមអូលីវមានសត្វលាពណ៍សតូចមួយចូលមក ហើយ កំពុងតែដើរចុះពីលើភ្នំ ដែលមានមនុស្សមួយក្រុមស្រែកយ៉ាងខ្លាំងទាញមែក ឈើ និងស្លឹកអូលីវ ក្រាលសម្លៀកបំពាក់នៅតាមផ្លូវ ស្រែកថា “ហូសាណាដល់ ព្រះរាជបុត្រារបស់ជាវីខដែលចូលមកក្នុងនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះជាម្ចាស់!” នេះ...ជាលាដ៏តូច ឯអ្នកជិះលាគឺគ្មាននេណាក្រៅពីទ្រង់ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ជាព្រះម៉ែស៊ីសសម្រាប់សម័យនោះ។

46 តើព្រះ ជាម្ចាស់ទ្រង់ បានធ្វើអ្វីខ្លះ? តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញនៅលើភ្នំ? វា ជាព្រះដែលបង្កើតប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយព្រះកំពុងតែបំពេញទំនាយ។ ហើយនោះ តែងតែបង្កឱ្យមានការទាក់ទាញ។ វានាំឱ្យមានការរិះគន់កើតឡើង សត្វត្នាត (សារ កាលពីព្រឹកមិញ) និងឥន្ទ្រីផងដែរ។ ឃើញទេ? ពួកគេមកជាមួយគ្នាដើម្បីរកឱ្យ

ឃើញនូវអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ អ្នកខ្លះចង់ដឹងចង់ឃើញ អ្នកខ្លះមក ដើម្បីរក កំហុស អ្នកផ្សេងទៀតមករិះគន់។ មានការប្រមូលផ្តុំគ្រប់ប្រភេទ ដូចដែលយើង បាននិយាយកាលពីព្រឹកមិញអ្នកជឿ អ្នកធ្វើជាជឿ និងអ្នកមិនជឿ។ តើមានអ្វី កើតឡើងនៅលើភ្នំ? សេចក្តីទំនាយកំពុងត្រូវបានបំពេញ។ ឥឡូវនេះយើងនឹង ឃើញតើមានអ្វីកើតឡើង។

47 ឥឡូវនៅក្នុងគម្ពីរសាការី ជំពូក៩ និងខ៩ ។ សាការី ជាហោរាម្នាក់ បាន និយាយនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ថា។

ឱកូនស្រីស៊ីយ៉ូនអើយ ចូររីករាយជាខ្លាំងឡើង ឱកូនស្រីយេរូសាឡឹម អើយ ចូរស្រែកហោរាចុះ មើល ស្តេចរបស់នាង ទ្រង់យាងមកឯនាង ...ទ្រង់ជាអ្នកសុចរិត ហើយមានជ័យជំនះ ទ្រង់ក៏សុភាព ទ្រង់គង់ លើសត្វលា គឺជាលាជំទង់ ជាកូនរបស់មេលា។

48 តើមានបញ្ហាអ្វីកើតឡើងជាមួយនឹងពួកអាចារ្យទាំងនោះ? តើមានបញ្ហា ជាមួយបូជាចារ្យទាំងនោះ? តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្សសាសនាទាំងនោះ? នេះត្រូវបានសរសេរក្នុងរយៈពេល៤៨៧ឆ្នាំមុនវាបានកើតឡើង ដោយហោរាដែល ទទួលការបើកសម្តែង ដែលត្រឹមត្រូវហើយត្រូវបានសរសេររួចហើយ ហើយហៅថា ព្រះគម្ពីរជាក្រាំងនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនអាចឃើញថា ទំនាយនោះត្រូវបានបំពេញហើយឬនៅ? ហេតុផលគឺពួកគេមិនអាចមើលឃើញ វាដូចនៅថ្ងៃនេះដែរ។ ពួកគេបានយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយបង្កើតវាឡើង ដោយគ្មានប៉ះពាល់អ្វីដល់ចិត្តក្រុមមនុស្សទេ តាមរយៈការបង្រៀន (បែបប្រពៃណី) សម្រាប់គោលលទ្ធិ ប្រពៃណីរបស់មនុស្ស។

49 ហើយបើអាចារ្យ ត្រូវអធិប្បាយ អ្នកបំរើ ខាងវិញ្ញាណ (ដែលគេហៅអញ្ចឹង) អ្នកដែលបានត្រូវរើសតាំង នឹងគ្រាន់តែអានព្រះគម្ពីរ ពួកគេនឹងមិនដែលឆ្ងល់ពី អ្វីដែលកំពុងកើតឡើងពួកគេនឹងដឹងថាវាជាអ្វី។ ព្រះកំពុងបំពេញតាមព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់!

50 ប្រវត្តិសាស្ត្រកំពុងត្រូវបានបង្កើតឡើង ហើយសេចក្តីទំនាយកំពុងតែត្រូវបាន បំពេញ។ ការសង្គ្រោះផែនដីបានមកដល់ គឺជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យដែលពួកហោរាបាន មើលឆ្ពោះទៅមុខ។ ទាំងអស់ដែលនៅក្នុងផ្នូរកំពុងរង់ចាំថ្ងៃនោះ (ខ្ញុំអើយ សូមគិត)

ថាទាំងអ្នកដែលបានស្លាប់ មនុស្សសុចរិតទាំងអស់នៃឈាមរបស់ទុក្ខបុគ្គលនិង ហោរា។

51 ដែល ទ្រង់គ្រាន់តែស្រែកថា “យេស៊ូសាឡិមៗអើយ! ឱយេស៊ូសាឡិមអើយ ឯង ដែលបានគប់ដុំថ្មដាក់គ្រប់ហោរាណាដែលខ្ញុំចាត់អោយមករកអ្នក ហើយបានសំ លាប់មនុស្សសុចរិតនោះ ជាញឹកញាប់ខ្ញុំខំស្វែងរកអ្នកដូចមេមាន់បានធ្វើចំពោះ កូនរបស់នាង ប៉ុន្តែអ្នកនឹងមិនបានមក។ តែឥឡូវនេះ ពេលកំណត់របស់អ្នកមាន មកដល់ហើយ។”

52 អ្វីៗទាំងអស់ដែលនៅក្នុងផ្លូវ គឺអំប្រាហាំ អ៊ីសាក យ៉ាកុប ទាំងពួកហោរាបាន រង់ចាំនៅគ្រានេះ។

53 ហើយព្រះវិហារនេះបានខ្ជាក់ចំពោះវា។ “តើនរណាជាអ្នកបង្កឱ្យមានរឿង នេះជាសំលេងរំខាននេះ? តើនរណាជាសមាជិកនោះ?” ពួកគេបាននិយាយថា “មិនមែនជាកូនរបស់ជាងឈើនៅទីនេះទេ? យើងស្គាល់គាត់។ តើទ្រង់បានទទួល ប្រាជ្ញានេះពីណាមក? ហេតុអ្វី យើងមិនបានឃើញទ្រង់មានទំនាក់ទំនងជាមួយ សាលាណាមួយរបស់យើងទេ? យើងមិនដឹងសៀវភៅណាដែលទ្រង់ធ្លាប់បាន រៀននោះទេ? តើគេអ្នកណា?”

54 ទ្រង់គឺជាចម្លើយនៃទំនាយរបស់ហោរា។ ទ្រង់បានយាងមក ជិះលើខ្នងសត្វ លា។ តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញ! ព្រះបានបំពេញព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់ គឺជា ពេលវេលាដែលបានរង់ចាំតាំងពី៤ពាន់ឆ្នាំមុន។ នៅក្នុងលោកបុរាណវិទ្យាពួកពានិក និង ខ១៥ គឺព្រះបានធ្វើការទស្សនាថា “ពូជរបស់ស្រ្តីនឹងកិនក្បាលសត្វពស់ តែ ក្បាលរបស់វានឹងចឹកកែងជើងនាងវិញ” តាមរយៈព្រះគម្ពីរដែលត្រូវបានទាយទុក អំពីបុរសម្នាក់នេះ។

55 ហើយនៅទីនេះទើបតែថ្មីៗនេះមានហោរាម្នាក់ដែលបានក្រោកឈរឡើង ពួកគេដែលត្រូវបានបើកសម្តែងថាជាហោរា គឺសាការី ហើយគាត់បាននិយាយ ថា “អ្នករាល់គ្នាជាកូនស្រីនៅក្រុងយេស៊ូសាឡិមនិងអ្នករាល់គ្នាជាកូនស្រីនៃក្រុងស៊ី យ៉ូនអើយ! ចូរអរសប្បាយ ស្រែក ឡើង ដ្បិតព្រះមហាក្សត្ររបស់អ្នកទ្រង់យាងមក រកអ្នក ទ្រង់សុភាពរាបសានិងរាបទាបបានជិះលើខ្នងសត្វលា។”

56 ហើយនៅទីនេះមនុស្សដែលបានអានឧក្រិដ្ឋនោះ ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ បានមើលទ្រង់យាងចូលមក ហើយស្រែកថា “នេះគឺជានរណា?” ឃើញទេ?

ព្រះជាម្ចាស់បានបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅកាន់មនុស្សដែលគួរតែដឹងថាវា
ជាអ្វី ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹងវាទេ។

57 នៅពេលដែលព្រះសំរេចព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ វាតែងតែបង្កឱ្យមានការ
ចាប់អារម្មណ៍ជានិច្ច តែងតែបែបនោះ។ ព្រោះមានការទាក់ទាញ ដ្បិតវាគឺ
មិនធម្មតា។ មិនធម្មតាទេ នៅពេលដែលទ្រង់បំពេញនូវព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
ទៅតាមនិន្នាការសម័យបច្ចុប្បន្ន ពីព្រោះនិន្នាការនៃសម័យទំនើបមិនជឿលើវាទេ។
ពួកគេមានផ្លូវផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គេ។

58 ឥឡូវនេះ យើងមើលឃើញ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យយើងត្រឡប់មករុំបទគម្ពីរ
វិញហើយយកព្រឹត្តិការណ៍មិនធម្មតាមួយចំនួនផ្សេងទៀត គ្រាន់តែពីរបីនាទី
ទៀត នៅពេលដែលព្រះបានបំពេញសេចក្តីទំនាយរបស់ទ្រង់។ នៅពេលដែល
ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី នោះទ្រង់នឹងធ្វើ។ ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយ
បាត់ទៅ តែព្រះបន្ទូលនោះមិនដែលបាត់ឡើយ។ ដូច្នេះវាជាធម្មតាបណ្តាលឱ្យ
ឈុតឆាកមួយក្លាយជាឈុតឆាកមិនធម្មតា។

59 កត់សំគាល់ថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគួរឱ្យអស់សំណើចយ៉ាងណា—ទៅ
ចំពោះមនុស្សដែលសន្មត់ថាជាអ្នកជឿ ហើយវាមិនធម្មតាទេដែលពួកគេស្រែក
ថា “មែនហើយ ស្តីគេហ្នឹង? តើអ្នកបានរបស់នោះពីណាមក? តើនេះជានរណា?
តើនេះជាអ្វី?”

នៅពេលដែល ពួកគេគួរតែស្រែកថា “ហួសណាទៅកាន់ព្រះមហាក្សត្រ ដែល
មកដោយនូវព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!” ប៉ុន្តែមានតែក្រុមតូចមួយទេធ្វើវា ត្រឹមតែជាក្រុម
តូចមួយប៉ុន្មោះ។

ក្នុងចំណោមទំនាយបួនពាន់ឆ្នាំ សម្រាប់ការអស្ចារ្យបំផុតដែលមិនធ្លាប់
កើតឡើងចំពោះប្រទេសជាតិ ដ្បិតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកស្លាប់បានពីងផ្អែកលើវា
ទាំងអស់ នាពេលអនាគតបានដាក់នៅក្នុងវា និងក្រុមមនុស្សសាសនាដែល
បានអះអាងថាពួកគេជឿ គេស្រែកចេញ “តើវាជានរណា? ហើយតើមានការ
ទាក់ទាញអ្វី?” អ្វីដែលមិនធម្មតា! ប្រហែលដូចគ្នា វាមិនផ្លាស់ប្តូរទេ ឥឡូវនេះ
បែបជាមិនធម្មតា។

60 ចូរមើលរឿងមិនធម្មតាមួយចំនួន ដូចដែលខ្ញុំទើបតែបាននិយាយ។ តើមាន
ការទាក់ទាញអ្វីនៅមុនពេលការជំនុំជំរះបានបំផ្លាញផែនដីហើយបំផ្លាញវាចោល

ដោយទឹក? បុរសចំណាស់ម្នាក់ អាយុប្រហែល១២០ឆ្នាំកំពុងសាងសង់ទូក នៅពេលដែលគ្មានទឹកសម្រាប់បណ្តែតវាផង។ ឡើងនៅទីនោះជាច្រើនឆ្នាំ ឈរ នៅតាមទ្វារ សាងសង់ផ្នែកខាងក្នុង ផ្នែកខាងក្នុង និងពីរជ័រខាងក្នុងនិងខាងក្រៅ ហើយនិយាយថា “ផែនដីនឹងត្រូវលេបបាត់ទៅដោយទឹក” វាជាយុគសម័យ វិទ្យាសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យ។

61 “តើអ្វីទៅដែលកំពុងតែលោតនៅលើភ្នំនៅទីនោះ?” “ហេតុអ្វី វាជាបុរស ចំណាស់ម្នាក់ឈ្មោះណូអេ ហើយគាត់នៅទីនោះ ជាមនុស្សចាស់ឆ្លុត។ បុរស ចំណាស់ឈរក្រោមកំដៅព្រះអាទិត្យយ៉ាងយូរ។ គាត់ត្រូវបានដុតដោយកំដៅ ព្រះអាទិត្យ។ គាត់បាត់បង់សតិ។ ហើយគាត់កំពុងតែសាងសង់អ្វីដែលហៅថា ‘ទូកធំ’ ហើយនិយាយថាទឹកគឺចេញពីកន្លែងដែលគ្មានទឹក ហើយវានឹងអណ្តែត មនុស្សទាំងអស់នៅជុំវិញ ហើយអ្នករាល់គ្នាដែលមិនបានស្តាប់សាររបស់ទ្រង់ និង មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលមិនចូលក្នុងទូកនោះ នឹងត្រូវលង់ទឹក។ តើអ្នកធ្លាប់លឺរឿង បែបនេះទេ?” វាជាការទាក់ទាញមិនធម្មតា!

62 ខ្ញុំស្រមៃថានៅពេលដែលមនុស្សចង់សើច ពួកគេបានកើនឡើងឈរនៅមុខ ទ្វារទូកហើយសើច។ “ហេតុអ្វី អ្នកនិយាយថាវានឹងមានភ្លៀងតាំងពីមួយរយឆ្នាំមុន ម្ល៉េះ! ជីតាខ្ញុំបានប្រាប់ខ្ញុំថាគាត់បានឮ អ្នកនិយាយនៅទីនេះ ថាវានឹងភ្លៀង ហើយ អ្នកនៅតែវាយដំលើបំណែកឈើចាស់នៅទីនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិននៅក្បែរ ខ្លួនអ្នក?”

63 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបញ្ជាក់ពីការសន្យានិងការ បំពេញទំនាយដែលហោរារបស់ទ្រង់បានទាយ។ មិនធម្មតាមែន! ព្រះកំពុង បំពេញ ការសន្យារបស់ទ្រង់ចំពោះណូអេ ខណៈដែលអ្នកផ្សេងទៀតកំពុង សើច។ ព្រះជាម្ចាស់ក៏ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបង្កើតប្រវត្តិសាស្ត្រដើម្បីបង្ហាញ ដល់អ្នកដទៃ សូម្បីតែសព្វថ្ងៃនេះដែលទ្រង់រក្សា ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! មិនថាវា មើលទៅមិនពិត និងមិនសមហេតុផលក៏ដោយ ក៏ទ្រង់នៅតែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ ទ្រង់បានធ្វើវាជាគំរូមួយ ចេញពីបុរសចំណាស់នោះដែលលោតនៅលើ ទូកនោះ ដ្បិតមនុស្សទាំងនេះនៅទីនេះនៅអាមេរិកនាយប៉ននិងនៅលើផែនដី ទាំងអស់។ មិនថាវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយអ្វីក៏ដោយ ពួកគេនិយាយអញ្ចោះបូអញ្ចោះ ផ្សេងទៀតទ្រង់នៅតែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបង្កើតប្រវត្តិសាស្ត្រ។

64 តើមានការទាក់ទាញអ្វីនៅថ្ងៃមួយ មានរឿងមិនប្រក្រតីមួយបានកើតឡើង នៅទីរហោស្ថាន ហើយមានគុម្ពបន្ទាដែលត្រូវភ្លើងឆេះ។ ហើយហោរាដែលត់ចេញ បានឈរនៅទីរហោស្ថាន។ គាត់មិនដែលលឺសំលេង គាត់មិនដែលលឺសំលេង ណាមួយទេ តែគាត់មើលនិងឃើញរឿងមិនធម្មតាឡើងលើកំពូលភ្នំ។ ព្រះកំពុង ព្យាយាមទាក់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់គាត់។ ដូចទៅនឹងសព្វថ្ងៃនេះ!

65 ព្រះជាម្ចាស់បានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដោយហោរារបស់ទ្រង់ លោកអ័ប្រាហាំ “ពូជពង្សរបស់អ្នកនឹងអាស្រ័យនៅក្នុង ទឹកដីផ្សេងរយៈពេលបួនរយឆ្នាំ។ អញនឹងនាំពួកគេចេញដោយដៃដីខ្លាំងពូកែ។”

66 ហើយទ្រង់បានរៀបចំបុរសម្នាក់សម្រាប់ការងារដូចដែលទ្រង់កំពុងរៀបចំទូក សម្រាប់កន្លែងសុវត្ថិភាពសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលជឿ។ ព្រះបានដាក់គុម្ពាត ភ្លើងនេះ និងនិងអ្នកគង្វាលចៀមនេះ លោកម៉ូសេ បានមានប្រសាសន៍ថា “ខ្ញុំនឹង បែរទៅមើលតើអ្វីដែលចំឡែកនេះមានន័យយ៉ាងម៉េច” ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ បានអោយលោកម៉ូសេឡើងទៅ ទ្រង់បាននិយាយទៅកាន់គាត់។

67 តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញនៅពេលក្រោយមកនៅក្នុងសាលារបស់លោកពី ឡាត់ នៅពេលដែលអ្នកគង្វាលចៀមនេះបានបោះដំបងហើយវាប្រែទៅជាសត្វ ពស់? ព្រះបានបំពេញការសន្យារបស់ទ្រង់ចំពោះលោកម៉ូសេ។ អ្វីដែលទាក់ទាញ នៅឯសមុទ្រស្លាប់នៅពេលដែលសេះរបស់ព្រះចៅជាវ៉ានបានងឿងឆ្ងល់ នៅពេល ដែលពួកគេបានឃើញខ្យល់ ចុះពីលើមេឃមកចែកសមុទ្រក្រហមពីឆ្វេងទៅស្តាំ។ និងក្រុមមនុស្សក្រីក្រនៃទាសករ ដើរក្នុងការកិច្ចរបស់ព្រះ ដើរឆ្លងកាត់នោះ នៅលើ ដីស្ងួត? តើវាជាអ្វី? ព្រះជាម្ចាស់រក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ការស្លាប់បានផ្លាស់ ប្តូរទៅឆ្ងាយ ក្រុមមនុស្សដែលរស់នៅបានឆ្លងកាត់ និងមនុស្សស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ បានព្យាយាមក្លែងបន្លំវា ហើយលង់ទឹក។ព្រះបំពេញទំនាយនិងការបង្កើតប្រវត្តិ សាស្ត្រ។ នោះគឺជាការទាក់ទាញនៅសមុទ្រស្លាប់។

68 តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញនៅថ្ងៃទីពីរបន្ទាប់ពីនោះ នៅឯភ្នំស៊ីណាយ នៅពេល ដែលក្រុមមនុស្សទាំងអស់ត្រូវបានហាមមិនឱ្យមកឯប្រពន្ធរបស់ពួកគេ នៅពេល ពួកគេត្រូវបានគេស្នើសុំឱ្យបោកគក់សម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេហើយញែកខ្លួន អោយបានបរិសុទ្ធ ប្រមូលផ្តុំគ្នានៅលើភ្នំ ដែលបុរសម្នាក់ឈ្មោះម៉ូសេបាននិយាយ ថាគាត់បានជួបព្រះនៅក្នុងបង្គោលភ្លើងមួយ? ហើយព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់

លោកម៉ូសេថា “អញនឹងចុះមកក្នុងចំណោមក្រុមមនុស្ស។ អញនឹងបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលអញបានប្រាប់ដងថាអញជាអ្នកណា។ អញនឹងបង្ហាញពួកគេថាអញជាព្រះនោះ។” នោះគឺជាការទាក់ទាញ ព្រះបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

69 តើមានការទាក់ទាញអ្វីនៅថ្ងៃមួយនៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រដែលជាកន្លែងដែលប្រជាជាតិមួយបានភ្លេចព្រះ ដែលជាកន្លែងដែលក្រុមមនុស្សបានព្រងើយកណ្តើយដែលជាកន្លែងដែលពួកបូជាចារ្យបានទៅជាមួយនឹងនិន្នាការសម័យទំនើប ហោរាបានទាយតាមឆន្ទៈរបស់បូជាចារ្យ? ហើយនៅថ្ងៃនោះដែរ ជាធម្មតា ពួកគេមានបុរសម្នាក់ដែលពួកគេគិតថាជាមនុស្សឆ្លាត។ គាត់បាននិយាយអំពីស្ត្រីដែលលាបមុខ និងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយគាត់ជាប្រភេទបុរសចម្លែក។ ហើយបុរសចំណាស់នេះបានចុះមកហើយនិយាយទៅកាន់ស្តេចថា “សូម្បីតែទឹកសន្សើមក៏មិន...ធ្លាក់មកដែរហួតដល់ខ្ញុំបានហៅឱ្យវាមក។”

70 ហើយយើងបានរក ឃើញថា គាត់បានលាក់ខ្លួនហើយរត់ចេញពីវា ហើយគាត់បានលាក់ខ្លួននៅទីរហោស្ថាននៅកន្លែងណាមួយ។ ក្រុមបក្សពួកផ្សេងបានគិតថាហើយ ប្រហែលជាគាត់ឃ្លានដាច់ពោះស្លាប់ឬវិនាសហើយ។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់យ៉ាងល្អ ហើយមានទឹក ផងដែរ។ ហើយគាត់នៅទីនេះ បានចុះមកហើយនិយាយថា “តើអ្នកដឹងថាខ្ញុំមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ? ឥឡូវបើអ្នកមិនទាន់ជឿជាក់នៅឡើយទេ សូមឡើងទៅលើកំពូលភ្នំហើយបញ្ជាក់ថាអ្នកណាគឺជាព្រះ” ដ្បិតគាត់មាននិមិត្តមួយទៀតពីព្រះអម្ចាស់។

71 គាត់ថា “ចូរជ្រើសរើស—អាសនាមួយ ហើយបង្កើតវា ហើយរើសគោ—ហើយសម្លាប់វា។ ខ្ញុំនឹងធ្វើអាសនៈរបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយខ្ញុំនឹងដាក់គោលើអាសនៈរបស់ខ្ញុំ។ យើងទាំងពីរនឹងធ្វើការថ្វាយតង្វាយ ហើយទុកឲ្យព្រះដែលជាព្រះពិតឆ្លើយតប។” គាត់នឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេបើព្រះអម្ចាស់មិនបានប្រាប់គាត់ឲ្យធ្វើ គាត់បានប្រាប់ក្រោយមក “ខ្ញុំបានធ្វើវានៅ...លើអ្វីៗទាំងនេះ តាមបញ្ជារបស់ទ្រង់ព្រះអម្ចាស់អើយ។”

72 ប៉ុន្តែតើមានការទាក់ទាញអ្វី? វាមានបូជាចារ្យបួនរយឈរនៅលើភ្នំ ហើយស្តេចដែលជិះរទេះសេះ ដោយមានគ្រឿងសស្ត្រាវុធទាំងអស់និង ឆ្នាំឈរនៅជុំវិញ។ ហើយបុរសចំណាស់ម្នាក់នេះ មានឆាម មាន-មុខ-មាំ។ ក្បាលទំពែក ហើយពុកចង្ការធ្លាក់ចុះលើផ្ទៃមុខរបស់គាត់ បំណែកនៃស្បែកចៀមក្រវាត់ជុំវិញ

ខ្លួន ហើយឆោតពាសពេញរាងកាយរបស់គាត់ ឈរនៅទីនោះមានដំបងនៅក្នុង ដៃរបស់គាត់ និងប្រេងនៅក្នុងដៃម្ខាងទៀត។ ដែលគ្រាន់តែនិយាយថា បីឆ្នាំកន្លះ មុនពេលនោះ “សូម្បីតែទឹកសន្សើមក៏មិនធ្លាក់ចុះដែរលុះត្រាណាខ្ញុំហៅវា” ជំនួស កន្លែងរបស់ព្រះ ដែលមានរបស់ដូចជាហាឡូសនិងស្រែមាល ហើយទាំងអស់ ដែលពួកគេបាននិយាយ។ “ហើយនៅទីនេះមានបុរសចំណាស់ឈរនៅទីនោះនៅ លើភ្នំ ហើយនាំមនុស្សទាំងអស់នៅទីនោះ។” តើមានការទាក់ទាញអ្វី? វាគឺជា ការដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ចង់សម្តែងសេចក្តីយុត្តិធម៌របស់ហោរារបស់ទ្រង់ថា ត្រឹមត្រូវ។ វាជាព្រះបានបំពេញទំនាយ។ ព្រះជាម្ចាស់ក៏បង្កើតប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែល បំពេញតាមព្រះបន្ទូលដែរ។

73 ប៉ុន្មានរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីនោះ មានបុរសម្នាក់បានចាក់ប្រេងតាំងជាមួយ ព្រះវិញ្ញាណដ៏ដែលនោះ ហើយគាត់បានចេញមកពីទីរហោស្ថាន មិនជាប់ទាក់ទង ជាមួយអង្គការណាមួយ ឡើយ ទោះបីជាឪពុករបស់គាត់ជាមនុស្សអង្គការ ជា បូជាចារ្យនៃលំដាប់មួយ។ ប៉ុន្តែគាត់ចេញពីទីរហោស្ថានស្លៀកពាក់ជាមួយស្បែក ចៀមនៅជុំវិញ មានឆាមនៅលើមុខរបស់គាត់។ ជំនួសឱ្យពណ៌ប្រផេះ វាគឺខ្មៅ។ តើ អ្វីទៅជាការចាប់អារម្មណ៍របស់បុរសនេះដែលបានទាក់ទាញក្រុងយេរូសាឡឹមទាំង អស់និងយូដា? ពួកគេខ្លះចេញទៅក្រៅហើយនិយាយថា “មានបុរសព្រៃចុះនៅ ទីនោះ។ គាត់កំពុងព្យាយាមពន្លឺចក្រុមមនុស្សទៅក្នុងទឹក។ អ្នកណាធ្លាប់ឮរឿង ដូចនោះ?”

74 អ្នកខ្លះទៀតរឿងឆ្ងល់ ដោយពោលថា “អ្នកនេះពិតជាព្រះមែស៊ីហើយ។” មួយក្នុងចំណោមពួកគេនិយាយថា “វាអាចជាហោរាណាម្នាក់” ពួកគេមិនដឹង ថាត្រូវគិតអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វីទៅ? វាគឺជាព្រះកំពុងតែបំពេញបទគម្ពីរអេសាយ ជំពូក៤០ ដែលទ្រង់បាននិយាយថា “មើល...” អ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃចុងក្រោយ តើទ្រង់នឹងចាត់អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់របៀបណានិងអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ។

75 បន្ទាប់មកយើងបានរកឃើញ ពីរបីសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីនោះ បុរសនោះគឺវិជ្ជមាន លើសាររបស់គាត់ រហូតដល់គាត់និយាយថា “មានម្នាក់ឈរនៅក្នុងចំណោមអ្នក ជាអ្នកដែលខ្ញុំមិនទាំងស្រាយនឹងស្រាយខ្សែរស្បែកជើងរបស់ទ្រង់ផង។ ទ្រង់ នឹងធ្វើពិធីជ្រមុជអោយអ្នករាល់គ្នាក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធហើយភ្លើង ដូចជាខ្ញុំបាន ធ្វើពិធីជ្រមុជក្នុងទឹកដែរ។”

76 ថ្ងៃមួយបុរសវ័យក្មេងម្នាក់ដែលមានអាយុប្រហែលជា៣០ឆ្នាំ បានដើរចុះ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់នេះបានមក មានការចាប់អារម្មណ៍របស់ហោរា គឺហោរាមានកាយវិការចំឡែកនៅថ្ងៃនោះ។ ក្រុមជំនុំមិនអាចជួយមើលសកម្មភាពរបស់ហោរានោះបានទេ។

77 នៅពេលដែលគាត់ជជែកកែវកញ្ជក់ជាមួយពួកបូជាចារ្យនៅតាមដងទន្លេ ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់បានសង់អាសនៈនេះ។ ព្រះបានប្រាប់យើង ឱ្យធ្វើរឿងនេះ។ លោកម៉ូសេជាហោរា។ យើងជឿលោកម៉ូសេ។ តង្វាយមិនដែល ត្រូវបានលុបចោលឡើយ។”

78 ខ្ញុំអាចឮយ៉ូហានឆ្លើយតបមកវិញ បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនបានអាន នៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ ដែលដានីយ៉ែលបានថ្លែងថា ‘តង្វាយប្រចាំថ្ងៃនឹងត្រូវធ្វើជា មួយអ្វី? ហើយម៉ោងនោះបានមកដល់ហើយ! តើអ្នកមិនបានអានអ្វីដែល អេសាយបាននិយាយនៅក្នុងជំពូកទី៤០ទេ មានសំលេងរបស់ម្នាក់ស្រែកនៅ វាលរហោស្ថានថា ចូររៀបចំផ្លូវថ្វាយព្រះអម្ចាស់?’ មានសេចក្តីទំនាយពីសម្រាប់ ខ្ញុំ។ ហើយរឿងមួយទៀត អ្នកមិនបានស្គាល់ហោរារបស់យើងបួនរយឆ្នាំមុន គឺ ម៉ាឡាគី នៅពេលដែលគាត់និយាយនៅក្នុងជំពូក៣ហើយនិយាយថា ‘មើល អញនឹងបញ្ជូនអ្នកនាំសាររបស់អញទៅមុខ ដើម្បីរៀបចំផ្លូវ? តើអ្នកមិនដឹងទេថា ទំនាយនេះបានសម្រេចហើយ?’ ទំនាយកំពុងត្រូវបានបំពេញ!”

79 ហើយនៅគ្រានោះហោរាបានបែរមកហើយនិយាយថា “មើល! គឺជាកូនចៀម នៃព្រះដែលដកបាបចេញពីលោកីយនេះ!” ឥឡូវនេះ តើមានការទាក់ទាញអ្វី? វា បានផ្លាស់ប្តូរពីហោរាទៅជាសេចក្តីទំនាយរបស់គាត់។

80 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ នេះគឺជាបុរសធម្មតាម្នាក់ គេស្គាល់ថាគ្មាននរណាជ្រាបពីកូនជាងឈើ បានដើរចេញមកឯទឹក។ នៅពេល យ៉ូហានដែលជាហោរាអេស្តារបាននិយាយថា “ទូលបង្គំត្រូវតែទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកពីទ្រង់។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មករកទូលបង្គំ?”

81 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ត្រូវងទុក្ខ។ ប៉ុន្តែ ក្នុងនាមជាហោរានិងព្រះបន្ទូល វា បានឱ្យយើងបំពេញនូវសេចក្តីសុចរិតទាំងអស់។”

82 ដូច្នេះទ្រង់យល់ថាការលះបង់ត្រូវលាងសម្អាតមុនពេលបើកសម្តែង ហើយ គាត់បានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យទ្រង់។

83 ឥឡូវនេះមានការទាក់ទាញមួយផ្សេងទៀតកើតឡើងនៅពេលដែលទ្រង់បានងើបចេញពីទឹក។ ហោរានេះដែលស្មោះត្រង់ខ្លាំងណាស់ដើម្បីប្រកាសពីសម័យកាលរបស់ទ្រង់ គាត់ក្រឡេកមើលទៅឃើញមេឃបើកចំហ។ គាត់បានឃើញព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះមានរាងដូចជាសត្វព្រាបចុះមករកទ្រង់ ហើយមានសម្លេងនិយាយថា “នេះ គឺជាកូនស្ទូនភ្នំអញ ជាទីពេញចិត្តអញណាស់។” ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជាក់សាររបស់ហោរា តើមានអ្វីដែលបានទាក់ទាញនៅឯទន្លេយ៉ាងនេះ។

84 បងប្រុសម្នាក់បានច្រៀងបទមួយ ខណៈពេលមុន ឬគាត់ត្រូវបានសន្មត់ថាច្រៀង “នៅលើភ្នំដែលកាលពីដើម មានឈើឆ្កាងដ៏គួរស្បើម។” តើមានអ្វីដែលទាក់ទាញនៅលើភ្នំកាលពីរ៉ាំរ៉ៃ? នៅពេលដែលយើងឃើញពិភពសាសនាបានថ្កោលទោសទ្រង់ និងរដ្ឋាភិបាលរ៉ាំរ៉ៃម្យ៉ាងបានកាត់ទោសប្រហារជីវិតទ្រង់។ ហើយនៅទីនេះទ្រង់ត្រូវបានគេព្យួរនៅចំពោះមុខបុរសពីរនាក់ ដោយអត់អាហារ ឈាមរត់ចេញពីព្រះកាយរបស់ទ្រង់។ នៅទីនោះទ្រង់បានយំហើយស្រែកថា “ព្រះរបស់ខ្ញុំ ព្រះរបស់ខ្ញុំហេតុអ្វីបានជាព្រះអង្គបោះបង់ចោលខ្ញុំដូច្នេះ?” ហើយមនុស្សសាសនាល្បីនៅទីនោះ ក្រឡេកមើលវា តើពួកគេមិនបានដឹងថាទំនាយគម្ពីរសញ្ញាចាស់កំពុងត្រូវបានជួបនៅកាលពីរ៉ាំរ៉ៃនៅគ្រានោះទេឬ។

85 ដារីឌបានសរសេរថា ការប្រព្រឹត្ត...បានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងវិញ្ញាណដូចជាពួកហោរាទាំងអស់ គាត់ធ្វើដូចជាទ្រង់។ ដារីឌបានស្រែកនៅទំនុកតម្កើងទី ២២ថា “ព្រះរបស់ខ្ញុំអើយ! ព្រះជាម្ចាស់ហេតុអ្វីបានជាព្រះអង្គបោះបង់ចោលទូលបង្គំ? ឆ្លឹងរបស់ខ្ញុំទាំងអស់មើលមកខ្ញុំ។ ពួកគេបានចោះដៃនិងជើងរបស់ខ្ញុំ។ ដារីឌកំពុងតែនិយាយដូចជាទ្រង់ដែរ។ ហើយវាមិនមែនជាដារីឌទេ គឺជាព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងដារីឌ។

86 ហើយនៅទីនេះសេចក្តីទំនាយដែលបានចេញមក ហោរាខុសគ្នាទាំងអស់កំពុងបំពេញនៅលើភ្នំកាលពីរ៉ាំរ៉ៃ។ តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញនៅលើភ្នំកាលពីរ៉ាំរ៉ៃ? ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បំពេញសម្រេចព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

87 ការទាក់ទាញមួយទៀតគឺនៅលើភ្នំ គឺនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាមានវត្តមាននៅក្នុងពិធីបុណ្យសាសនា ដែលពួកគេគិតថាពួកគេបំបាត់នូវការនិយមជ្រុល។ ពួកគេមិនដែលបានឮអស់រយៈពេលដប់ថ្ងៃ។

មួយរំពេច ដូចជាសំបុកឃ្នុំ ពួកគេបានបែកចេញពីកំពូលនៃអាគារ ចេញចូលតាម ដងផ្លូវ ស្រែកនិងបន្តដំណើរទៅមុខ។

88 “តើនេះជាអ្វី? តើនេះមានន័យយ៉ាងណា? តើបុរសទាំងនេះស្រវឹងទេឬ?”

89 មើល! ហើយហោរាម្នាក់បានឈរនៅក្នុងចំណោមពួកគេតាមលំដាប់ លំដោយរបស់ហោរាដែលគួរតែអញ្ជឹង ហើយនិយាយថា “អ្នករាល់គ្នាជាជនជាតិ អ៊ីស្រាអែល និងអ្នកដែលរស់នៅ នៅស្រុកយូដា នៅក្រុងយេរូសាឡឹម សូមឱ្យការ នេះអ្នកបានស្គាល់ និងស្តាប់ពាក្យរបស់ខ្ញុំ។ បុរសទាំងនេះមិនស្រវឹងដូចអ្នកគិត ទេ។ ប៉ុន្តែនេះគឺថាដែលព្រះជាម្ចាស់បានមានព្រះបន្ទូលតាមរយៈលោកយ៉ូអែល ដែលជាហោរាថា ‘វានឹងមកដល់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ យើងនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណ របស់យើងទៅលើមនុស្សទាំងអស់។’” នោះគឺជាការទាក់ទាញ។

90 ក្រុមមនុស្សសាសនា បន្ទាប់ពីការឆ្កាងព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត និងអ្វីៗទាំងអស់ នៅតែមិនបានឃើញការសន្យានៃការយាងមកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ការ ទាក់ទាញ “នេះជានរណា? តើនេះមានន័យយ៉ាងណា? មានបញ្ហាអ្វីជាមួយ ពួកគេទេ?”

91 អូ! ខ្ញុំអើយ! វាដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ យើងនឹងឆ្លងកាត់អ្វីជាច្រើនដើម្បីនាំវា ទៅម៉ោងនេះ។ រឿងដដែលនេះគឺនៅថ្ងៃនេះ។ រឿងដដែលនេះកំពុងកើតឡើង។ សំណួរដដែលត្រូវបានសួរ។ “តើអ្វីទៅជារ៉ាកែតនោះ?” រកមើលចុះក្រោមឡើងលើ ផ្លូវ រថយន្តពីរដួមីឈឺហ្គែនទៅរដ្ឋផ្លូវីដា ពីរដួមេនទៅរដ្ឋ កាលីហ្វ័រញ៉ា។ នៅព្រឹក នេះពេលដែលខ្ញុំកំពុងជិះចេញ ឬបន្ទាប់ពីពេលរៀល យើងបានទៅហើយនៅ តាមផ្លូវ ប្រពន្ធនិងខ្ញុំបានក្រឡេកមើលអាជ្ញាប័ណ្ណនៅលើឡាន។ នោះហើយជា កន្លែងដែលខ្ញុំបានគិតពីអត្ថបទនេះ។

“តើនេះមានន័យអ្វី?”

92 ដូចអ្វីដែលវាបាននិយាយថា “កន្លែងណាដែលមានគ្រោងឆ្អឹងនៅ ទីនោះមាន សត្វតន្រ្តីប្រមូលផ្តុំគ្នា។”

93 ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំថា “អូសំលាញ់ អ្នកនៅចាំយប់មុន ទេ ដែលខ្ញុំបាននិយាយពាក្យលាហើយទៅគ្រប់អ្វីដែលខ្ញុំស្រលាញ់នៅលើផែនដី

នេះ ហើយអោយចូលទៅធ្វើបេសកកម្មដើម្បីចាប់ផ្តើមអ្វីដែលព្រះបាននិយាយ ឱ្យធ្វើ? អ្នកបានច្រៀងបទនោះ។”

អូ ពួកគេមកពីខាងកើតនិងខាងលិច
ពួកគេមកពីទឹកដីឆ្ងាយ
ចូលរួមពិធីជប់លៀងជាមួយព្រះមហាក្សត្ររបស់យើង
ដើម្បីទទួលទានអាហារពេលល្ងាចជាក្លៀវរបស់ព្រះអង្គ។
នេះជាពរជ័យដល់អ្នកធ្វើបេសកកម្មទាំងនេះ!
មើលព្រះភ័ក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់
រីករាយជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព
សូមទទួលនូវព្រះគុណរបស់ទ្រង់
ដូចជាក្បួងនៅលើមកុដរបស់ទ្រង់នឹងភ្លឺចាំង។

94 នោះគឺជាអ្វីដែលទាក់ទាញ។ ពូជតំរូវទុកជាមុនរបស់ព្រះដែលមិនអាចធ្វើអ្វី ផ្សេងទៀតក្រៅពីធ្វើតាមវា មានន័យជាងជីវិតសម្រាប់យើង។ យើងរស់នៅ ប៉ុន្តែ អ្នកមិនអាចយកវាបានទេ។ តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញ? ព្រះ ជាធម្មតា ការបំពេញ តាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់សាការីម្តងទៀត ហោរាសាការី។

95 កន្លែងដែលខ្ញុំបានអានខ៩ កាលពីពេលមុន នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវ បានចូលក្នុងព្រះវិហារទ្រង់...ជិះ ឬចូលក្រុងយេរូសាឡឹម ដោយជិះលើសត្វលា ពណ៌ស ទំនាយនេះត្រូវបានបំពេញដូចដែលសាការីបាននិយាយ។ នេះគឺជា “ចូរ អរសប្បាយកូនស្រីក្រុងស៊ីយ៉ូនអើយ! កូនស្រីនៅក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ! មើលចុះ ព្រះមហាក្សត្ររបស់អ្នកទ្រង់យាងមករកអ្នកហើយ។ ទ្រង់គឺយុត្តិធម៌ និងមានសេ ដក្តីសង្គ្រោះ។ ទ្រង់រាបទាប ជិះលើខ្នងសត្វលា” តើមានការទាក់ទាញអ្វីនៅក្នុង យេរូសាឡឹម នៅឯទីស្នាក់ការកណ្តាលសាសនា។

96 ឥឡូវនេះយើងឃើញថ្ងៃចុងក្រោយកំពុងតែកើតឡើង! ចូរលើកទំព័រពីរបី ហើយមើលអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយអំពីវា។ សូមលើកវាម្តងទៀតសម្រាប់ថ្ងៃ ចុងក្រោយ។ នោះគឺជារ៉យកណ្តាល។ សូមដាក់ទៅមើលថ្ងៃចុងក្រោយវិញ។ ហើយសូមលើកទៅកាន់គម្ពីរសាការីជំពូក១៤ និងចាប់ផ្តើមជាមួយខ ៤។ ហើយ ស្តាប់! ហើយយើងនឹងអានផ្នែកខ្លះនៃបទគម្ពីរប្រហែល៩ខ័តី៤ ដល់ ៩។ សូម

ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយវាជាទំនាយអំពីការយាងមករបស់ទ្រង់នៅ ថ្ងៃចុងក្រោយ។ សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ បទគម្ពីរនោះគឺសាការី ១៤។ ចាំសាការី ៩ តើវានិយាយយ៉ាងម៉េច? ហើយពួកគេមិនបានស្គាល់វាទេ។ ឥឡូវនេះវាជាអ្វី? សាការី ១៤ និយាយអំពីការ យាងមករបស់ទ្រង់។

នៅថ្ងៃនោះ ព្រះបាទទ្រង់នឹងជាន់លើភ្នំដើមអូលីវ ដែល នៅប្រឈម នឹងក្រុងយេរូសាឡឹមខាងកើត ហើយភ្នំដើមអូលីវនឹងត្រូវពុះញែកជា២ នៅចំពាក់កណ្តាល ពីទិសខាងកើតទៅទិសខាងលិច បង្កើតឲ្យមាន ចន្លោះយ៉ាងធំ ... ភ្នំមួយចំហៀងនឹងញែកទៅទិសខាងជើង ហើយ១ ចំហៀងទៀតទៅ...ទិសខាងត្បូង

នោះឯងរាល់គ្នានឹងរត់ទៅតាមចន្លោះភ្នំរបស់អញ ដ្បិតចន្លោះភ្នំនោះ នឹងរហូតទៅដល់អាសែល អើ ឯងរាល់គ្នានឹងរត់ ដូចបានរត់ពីការ កក្រើកដី នៅក្នុងរាជ្យអូសៀស ជាស្តេចយូដា ...

97 ការព្រួយដើម្បីទៀតញែកផែនដីចេញ! បើអ្នកចង់តាមរកបទគម្ពីរនៅទីនេះ សូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងខទី ៥ វាត្រូវបានអនុវត្តនៅលើភ្នំដើមអូលីវគឺដោយសារតែ ការព្រួយដី ហើយនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយ អេសាយ ២៩:៦និងវិវរណៈ ១៦:៩ ។ ប្រាកដណាស់! តើវាគឺជាអ្វី? គឺជាហោរាដែលបានប្រាប់ពីការយាងមកជា លើកទី១ របស់ទ្រង់និងលើកទីពីររបស់ទ្រង់។ សូមចំណាំ “ដូចជានៅក្នុងថ្ងៃនៃ ការព្រួយដី។” មើលអ្វីដែលការព្រួយដីកំពុងធ្វើ? ឃើញសេចក្តីទំនាយរបស់ ពួកគេ?

...នោះព្រះយេហូវ៉ាជាព្រះនៃខ្ញុំ ទ្រង់នឹងយាងមក មានទាំងពួក បរិសុទ្ធទាំងអស់មកជាមួយ។

នៅថ្ងៃនោះ (ហាលេលូយ៉ា)ពន្លឺ នឹងមិនភ្លឺច្បាស់ ឬងងឹតផង:
គឺថ្ងៃនោះនឹងបានជាថ្ងៃ១... ដែលព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ស្គាល់ មិនមែនជា ថ្ងៃ ក៏មិនមែនជាយប់ ប៉ុន្តែលុះដល់ពេលព្រលប់នោះនឹងមានពន្លឺវិញ។

98 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ!

ហោរានោះនឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។

ហោរាដដែល ហើយមហាជនខ្នាក់! តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញ? សូមអានពីរបី
ខទៀត។

នៅថ្ងៃនោះ នឹងមានទឹករស់ហូរចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹម
ទៅ ពាក់កណ្តាលនឹងហូរទៅឯសមុទ្រនៅទិសខាងកើត
...ហើយពាក់កណ្តាលនឹងហូរទៅឯសមុទ្រ នៅទិសខាងលិច ...ទោះ
ទាំងរដូវក្តៅ និងរដូវរងា ក៏នឹងមានដូច្នោះដែរ។ (ដំណឹងល្អនឹងចេញទៅ
ទាំងសាសន៍យូដានិងសាសន៍ដទៃ។)

ឯព្រះយេហូវ៉ា ទ្រង់នឹងបានជាមហាក្សត្រ...លើផែនដីទាំងដុំមូល នៅ
ថ្ងៃនោះ នឹងមានតែព្រះយេហូវ៉ាជាព្រះៗព្រះអង្គ ហើយព្រះនាមទ្រង់នឹង
មានតែៗដែរ។

វានឹងជាពន្លឺអំពីពន្លឺពេលល្ងាច (ត្រឹមត្រូវហើយ!)
ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អអ្នកច្បាស់ជានឹងរកឃើញ។
នៅក្នុងផ្លូវទឹកគឺជាពន្លឺថ្ងៃនេះ
កប់នៅក្នុងព្រះនាមដ៏មានតម្លៃនៃព្រះយេស៊ូវ។
ទាំងក្មេងទាំងចាស់ ប្រែចិត្តពីអំពើបាបរបស់អ្នក
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងចូលមក។
ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់
វាគឺជាការពិតដែលថាព្រះនិងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។

មើលកន្លែងដែលយើងនៅ?

ប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់ ការភ្ញាក់ដឹងខ្លួនរបស់អ៊ីស្រាអែល
ទីសំគាល់ដែលពួកហោរារបស់យើងបានទាយទុក។
(នោះការញ្ជួយដីដល់ពួកសាសន៍ដទៃរហូតដល់ថ្ងៃ
ចុងក្រោយ។)
ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ ជាមួយចិត្តផ្លាស់ផ្លូវ
“ហើយខ្នាក់ខ្នាយទៅខ្លួនឯង។”

99 អ្នកត្រូវបានបណ្តេញចេញ ហើយហិបទាំងនេះផ្ទុករបស់ថ្មី សេចក្តីស្លាប់បាន
ធ្វើទុក្ខដល់អ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជាក់ពីវា។ វាពិតជាដូច្នោះមែន។

100 ចូរយើងត្រឡប់ទៅកាន់បទគម្ពីរមួយទៀតនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ គឺម៉ាឡាគី ជំពូក ៤ ហើយអានជំពូក ៤ នោះ។

...ដ្បិតមើល ថ្ងៃនោះកំពុងតែមកដល់ ថ្ងៃនោះឆេះឆ្នើ ដូចជាគុក ភ្លើង នោះអស់ពួកអ្នកឆ្លើងផ្លែ...ហើយនឹងអស់ពួកអ្នកដែលប្រព្រឹត្ត អំពើអាក្រក់ គេនឹងដូចជាជញ្ជាំង...

101 ឥឡូវ នេះមិនមែន...នោះគឺជាម៉ាឡាគី៣ ដែលជាការយាងមកលើកដំបូង ហើយនេះគឺជាការមកដល់បន្ទាប់។ សូម្បីតែបណ្ឌិតស្តេចនៅទីនេះ ក៏ខ្ញុំមិន យល់ព្រមជាមួយគាត់នៅក្នុងលេខយោងរបស់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់បានដាក់វានៅ ទីនេះ។ "កិច្ចការរបស់យ៉ូហាន" ដល់ម៉ាឡាគី ៣ និង "ការយាងមកលើកទីពីរ របស់ព្រះគ្រីស្ទ" និងអេលីយ៉ាជាមុន។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

...ហើយថ្ងៃដែលត្រូវមកដល់នោះ នឹងឆេះបន្ទុសគេទាំងអស់ទៅ ឥត ទុកឲ្យគេមានឫស ឬមែកនៅសល់ឡើយ នេះ ហើយ ជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះយេហូវ៉ា នៃពួកពលបរិវារ (អញ្ចឹងតើ "ហាននរក" អស់កល្ប នៅឯណា?)

តែព្រះអាទិត្យ នៃសេចក្តីសុចរិតនឹងឆេះឡើង មានទាំងអំណាចប្រោស ឲ្យជា នៅក្នុងចំអងស្ថាបសំរាប់ឯងរាល់គ្នាដែលកោតខ្លាចដល់ឈ្មោះ អញ...នោះឯងរាល់គ្នានឹងចេញទៅ លោតកញ្ជោងដូចជាកូនគោ ដែល លែងចេញពីក្រោល

ហើយព្រះយេហូវ៉ានៃពួកពលបរិវារ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា នៅថ្ងៃ ដែលធ្វើការនោះ ... ឯងរាល់គ្នានឹងជាន់ឈ្នីពួកអាក្រក់បង់ ដ្បិតគេនឹង ដូចជាជេះនៅក្រោមបាទជើងរបស់ឯងរាល់គ្នា។

ចូរនឹកចាំ...ពីក្រឹត្យវិន័យរបស់លោកម៉ូសេ ជាអ្នកបំរើអញ ដែល អញបានបង្គាប់ដល់លោក...នៅលើភ្នំហោរ៉ាបំរាប់ពួកអ៊ីស្រាអែល... ទាំងអស់គ្នា គឺអស់ទាំងក្រឹត្យក្រម និងបញ្ញត្តិច្បាប់ទាំងប៉ុន្មាននោះ

102 នេះគឺជាការមកដល់របស់អេលីយ៉ា។

មើល មុនដែលថ្ងៃដ៏ធំ ហើយគួរស្វែងខ្លាចរបស់ព្រះយេហូវ៉ាបាន មកដល់ នោះអញនឹងចាត់អេលីយ៉ា ឲ្យមកឯងរាល់គ្នា...

103 បទគម្ពីរចុងក្រោយនៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់!

...មុនដែលថ្ងៃដ៏ធំ ហើយគួរស្វែងខ្លាចរបស់ព្រះយេស៊ូវបានមកដល់
នោះអញនឹងចាត់អេលីយ៉ា ឲ្យមកដងរាល់គ្នា

104 ឥឡូវនេះ មិនមែនជាយ៉ូហានទេ។ អត់ទេ។ ឃើញទេ ផែនដីមិនត្រូវបានដុត
បំផ្លាញហើយមនុស្សសុចរិតបានដើរលើមនុស្សអាក្រក់។ ឃើញទេ? ទេ ទេ។

...នៅមុនថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនិងគួរស្វែងខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់
ហើយទ្រង់នឹងបង្វែរចិត្តឪពុកទៅកូន ៗ ហើយដួងចិត្តរបស់កូនៗ
មកដងឪពុកវិញ ក្រែងលោយើងមកវាយផែនដីដោយបណ្តាសា។

105 សូមកត់សម្គាល់ភាពត្រឹមត្រូវនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាវានឹងមិនច្រលំពួកគេ
ទាំងពីររបស់អេលីយ៉ាឡើយ។ ម៉ាឡាគី ៣ បាននិយាយថា “មើលខ្ញុំនឹងបញ្ជូន
អ្នកនាំសារទៅមុនខ្ញុំ។ គេសួរព្រះយេស៊ូវអំពីលោកយ៉ូហាន។ ទ្រង់មានបន្ទូល
ថា “បើអ្នកអាចទទួលវា នេះគឺជាអ្វីដែលហោរាបាននិយាយថាអញនឹងបញ្ជូន
អ្នកនាំសាររបស់អញមកមុន។ នេះគឺជាអេលីយ៉ាដែលនឹងត្រូវមក។” ម៉ាឡាគី ៣។

106 កត់សំគាល់បទគម្ពីរផ្តល់ឱ្យយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ មើលអ្វីនេះ...ដើម្បីបង្ហាញ
ដល់...អ្នកដែលចង់ជឿ ពួកគេដែលចង់ឃើញ។ សូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវឈប់
នៅពាក់កណ្តាលបទគម្ពីរ ជាផ្នែកនៃវាត្រូវបានបំពេញបន្ទាប់មកអ្វីដែលនៅសល់
សម្រាប់ការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់? “ដើម្បីផ្សាយក្នុងឆ្នាំដែលព្រះអម្ចាស់
គាប់ព្រះហឫទ័យ ចងខ្សែដួងចិត្ត” ហើយឈប់។ មិនមែន “នាំការជំនុំជំរះដល់ពួក
សាសន៍ដទៃ” រហូតដល់ការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់។

107 សូមកត់សម្គាល់បទគម្ពីរនេះនៅទីនេះស្របគ្នា។ “ហើយអេលីយ៉ា នឹងបង្វែរ
ដួងចិត្តរបស់ឪពុកចំពោះកូនៗ។” (ឥឡូវនិយាយពីម៉ាឡាគី ៤ កុំលាយវា ឬ
ម៉ាឡាគី ៣។) យ៉ូហាន អេលីយ៉ា ដែលបានមកនៅគ្រាមុនពេលការយាងមករបស់
ព្រះគ្រីស្ទ លើកដំបូងបានបង្វែរចិត្តរបស់អយ្យកោចាស់ចំពោះសាររបស់កូន រាជ្យ
សារថ្មី។

108 ឥឡូវសូមមើល។ “ហើយដួងចិត្តរបស់កូនៗមកដងឪពុក។” នៅក្នុងការយាង
មកជាលើកទីពីរ របស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់បានត្រលប់ទៅជំនឿពួកសាវក
វិញម្តងទៀត។ ឃើញពីរបៀបដែលបទគម្ពីរបានឥតខ្ចោះ?

109 នោះគឺជាចុងបញ្ចប់នៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដែលជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ឥឡូវនេះ យើងឃើញមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។ តើវាគឺជាអ្វី? វាជាកំពូល កំពូលភ្នំ។

110 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ យើងបានបង្កើតឡើងតាមរយៈនិកាយ ឆ្លងកាត់ (មិនមែនដើមក្រូច) ដូចខ្ញុំបាននិយាយកាលពីព្រឹកមិញនេះទេ ប៉ុន្តែយើង មានក្រូចត្រុង ក្រូចឃ្មុំក្រូចឆ្មារ គ្រប់ប្រភេទក្រូចដែលមិនចូលចិត្តការចាប់ផ្តើម ទាំងអស់ទេ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពី...កុំខកខានពីវា។ វាបានមក។ បន្ទាប់ពីនិកាយ ទាំងអស់បានលេងចេញ ពួកគេមិនមានពន្លឺដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយទេ នឹងមាន ថ្ងៃមួយដែលមិនអាចហៅថាថ្ងៃឬយប់។

111 តើពួកគេកំពុងធ្វើអ្វី? តើពួកគេកំពុងធ្វើអ្វី? តើ—ក្រូចឆ្មារធ្វើនៅលើដើមក្រូច? វា ត្រូវការជីវិតដើមរបស់ក្រូចដែលកំពុងលេចចេញមកហើយបំផ្លាញវាតាមរយៈក្រូច ឆ្មារ។ នោះហើយជាអ្វីដែលនិកាយបានធ្វើចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បានបង្កើត ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឱ្យគ្មានឥទ្ធិពលអ្វីដោយប្រពៃណីរបស់ពួកគេ។ នោះគឺជា **វិញ្ញាណរបស់ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល**។ ពួកគេបានបង្កើតកូនក្រូចឆ្មារ ក្រូចច្រុង មិនមែនក្រូចទេ។

112 ប៉ុន្តែតើហោរាបាននិយាយអ្វី? ដូចគ្នាដែលបាននិយាយសម្រាប់អត្ថបទ របស់យើងយប់នេះ “ចូរអរសប្បាយ ឱកូនស្រីក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ! ឱកូនស្រី ក្រុងស៊ីយ៉ូនអើយ ដ្បិតស្តេចរបស់អ្នកកំពុងយាងមករកអ្នក ហើយស្លូតសុភាព ហើយអង្គុយលើខ្នងសត្វលា” សម្គាល់ឃើញហោរាដដែលបាននិយាយថា “នឹង មានពេលវេលានៃការទុំ។” ព្រះអាទិត្យត្រូវបានបញ្ជូនមកលើផែនដីដើម្បីឱ្យផ្លែ ទុំ។ ហេតុអ្វីបានជាមិនអាចទុំបាន? មិនមានផ្លែនៅទីនោះដើម្បីទុំទេ។ ប៉ុន្តែជីវិត គឺនៅតែធ្វើដំណើរ។

113 វាកើតឡើងតាមរយៈក្រូចត្រុង ដើម្បីក្លាយជាផ្លែក្រូច រកឃើញវារៀបចំ វាជា ផ្លែក្រូចច្រុង។ វាបានទៅម្តងទៀត វាចេញមកនៅពេលជាក្រូចឆ្មារ។ បានទៅជាថ្មី ម្តងទៀត វារប្រទៅជាអ្វីផ្សេងទៀត។ ហើយនៅចុងក្រោយនេះ កំពូលដើមឈើវា ប្រែទៅជាផ្កាកូលឡូ ដែលមានក្រូចពាក់កណ្តាល ក្រូចឆ្មារពាក់កណ្តាល ពូជចម្រុះ រឿងដែលបង្ហាញ មកលើការចម្លែកមួយ ដែលរស់នៅ លើមែកធាងដដែល សម្បក “ស្ទើរតែបញ្ឆោតអ្នកវិសតាំង” មើលទៅដូចជាក្រូច ប៉ុន្តែមិនមែនទេ។

114 “ប៉ុន្តែវានឹងជាពន្លឺ” នៅពេលដែលនាងរីកលូតលាស់ហួសពីអង្គការ។ ពេលនាងបានចេញពីអង្គការនឹងមក វាចេញមកម្តងទៀត នាងនឹងចេញផ្ទៃមកជាក្រុមដូចជានាងចូលទៅក្នុងដី ហើយបន្ទាប់មកវានឹងក្លាយជាពន្លឺ។

115 តើអ្វីទៅជាការទាក់ទាញ តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? ការបំពេញព្រះបន្ទូល។ មានសាក្សីពីរនាក់នៃសញ្ញាចាស់ គឺនឹងកើតឡើង។

116 រកមើល យ៉ូហាន ១៤:១២ នៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

...អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះក៏ធ្វើផងដែរ ...

117 ដូចគ្នាដែរនៅក្នុងលូកា ១៧:២២ ដល់៣០ ចែងថា។

ដូចជានៅជំនាន់ឡូត មុនពេលដែលក្រុងសូដុមត្រូវបានដុតដូច្នោះដែរ នៅថ្ងៃដែលកូនមនុស្សត្រឡប់មកវិញ នៅថ្ងៃដែលកូនមនុស្សបង្ហាញឱ្យស្គាល់។

118 អូ! គ្រាន់តែក្រឡេកមើលបទគម្ពីរប៉ុណ្ណោះ! “កូនមនុស្ស” គឺព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត បានបង្កើតនិកាយកន្លងមកលូតលាស់ឡើងដល់កំពូលដើមឈើ។ តើទ្រង់បាននិយាយអ្វីខ្លះនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៤ ឬ ១៥? “គ្រប់មែកទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងខ្ញុំ ដែលមិនផ្តល់ផ្លែផ្កានោះទេ នឹងកាត់ចេញហើយបោះចូលទៅក្នុងភ្លើងនិងដុតចោល។ តែគ្រប់មែកដែលនឹងបង្កើតផលវា នឹងត្រូវសម្អាត។”

119 អូ នឹងមានភ្លៀងធ្លាក់មុននិងចុងក្រោយនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ក្រុមតូចនោះដែលមកជាមួយទ្រង់នៅលើសត្វលាតូចនេះ បន្ទាបខ្លួន គ្មាន...ឬនិកាយស្រែកថា “ហូសាណាថ្វាយដល់ព្រះមហាក្សត្រ ដែលមកដោយនូវព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!” តើមានបញ្ហាអ្វីនៅថ្ងៃនេះ? តើមានអ្វី ទាក់ទាញនៅលើភ្នំ?

120 មិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែលឈរនៅលើតុនេះ វាត្រូវបាននិយាយដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ថ្ងៃនោះនឹងមកដល់នៅពេលដែលពួកគេទំលាក់ចូលនៅពីមុខផ្ទះរបស់អ្នក ពួកគេនឹងបើកទ្វាររបស់អ្នក។ ដូច្នោះ អ្នក នឹងត្រូវឆ្លងកាត់វា សូមកុំខឹង។” ខ្ញុំឃើញទ្វាររបស់ខ្ញុំហែកចេញពីលើកំពូលភ្នំ។ ខ្ញុំបានឃើញភ្នំនៅពីមុខខ្ញុំ គេបានដឹករបស់របរផ្សេងៗផ្តេកនៅទីនោះ នៅកន្លែងដែលព្រះព្រះព្រាហ្ម ទ្រង់មានបន្ទូលថា...

ខ្ញុំក្រឡេកមើល ហើយមានរិកគឺតូចដែលបានឡើងទៅទីនោះបានគោះទ្វារនោះ ធ្វើបែបនេះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនប្រាប់ខ្ញុំ?” ទ្រង់ឆ្លាតជាមួយខ្ញុំ ហើយខ្ញុំត្រូវរត់វាយទ្រង់។ ហើយនៅពេលវាកើតឡើង ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបានធ្វើវាទេតាំងពីខ្ញុំនៅលើសង្ឃឹម ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចង់អោយអ្នកដឹង” ហើយខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរទ្រង់មួយ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានផ្តល់ទ្រង់ខ្ញុំបានរើសទ្រង់ ឡើងម្តងទៀតហើយបានផ្តល់ទ្រង់ចុះម្តងទៀត។ ខ្ញុំបានលើកគាត់ឡើង បីឬបួនដងបន្ទាប់មកទាត់គាត់ពីលើភ្នំ។ ដូច្នេះខ្ញុំបានទៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះមិនត្រឹមត្រូវទេ។” ហើយខ្ញុំបានលើកគាត់ឡើង ហើយចាប់ដៃគាត់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនខឹងនឹងអ្នកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចង់អោយអ្នកដឹងថាអ្នកមិនអាចនិយាយមកខ្ញុំដូចនោះ។”

ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំបានងាកហើយត្រឡប់មក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺឈរនៅមាត់ទ្វារ បាននិយាយថា “ឆ្លងកាត់ផ្លូវនេះ។ នៅពេលរឿងនោះត្រូវបានបើកចុះក្រោម ឆ្ពោះទៅទិសខាងលិច។”

សៀវភៅនេះ និងអ្វីៗដែលខ្ញុំត្រូវការ
 សៀវភៅនេះគឺជាវិក័យបត្រដ៏ល្អ
 ជាវិធីដែលបង្ហាញពីបញ្ហារបស់ខ្ញុំជុំវិញ។ អាម៉ែន!

121 ហើយសៀវភៅនោះគឺជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលនោះគឺជាព្រះ។ រំលងបញ្ហារបស់អ្នក វានឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។

122 កាលពី៣ឆ្នាំមុនខ្ញុំបានឮមិត្តខ្ញុំម្នាក់ ដែលជាអ្នកអង្កេតទីក្រុង រស់នៅ ចុះផ្លូវពីខ្ញុំ ដោយបើកបរចុះមក។ ខ្ញុំបានទៅទីនោះហើយនិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វីម៉ាត់?” កូនប្រុសរបស់លោកយើង គឺជាមិត្តភក្តិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។

បាននិយាយថា “ប៊ីលី ពួកគេនឹងពង្រីកផ្លូវនេះ។”

123 អ្នករាល់គ្នានៅចាំបាន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាអាចជាស្ថាន។” ខ្ញុំបានប្រាប់បងប្រុស រ៉ូឌ ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាន់កាប់ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នក។ ប្រហែលជាស្ថាននោះនឹងមកតាមរយៈទីនេះ ឬអ្វីមួយ។” ផ្លូវត្រូវបានហែកឡើង ឥដ្ឋ ជុំថ្ម បោះចោលនៅលើគ្រប់របស់របរ។ ដូច្នេះគាត់បាននិយាយថា... ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាន់ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកឱ្យជាប់។” បន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំ...

លោក យើងបានប្រាប់ខ្ញុំថាវានឹងកើតឡើង។

124 ខ្ញុំបានចូលទៅ និយាយទៅកាន់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំដែលអង្គុយនៅទីនោះថា “អូសសម្លាញ់ មានអ្វីមួយបានសរសេរអំពីរឿងនោះ។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់ នៅកន្លែងណាមួយ។”

125 ខ្ញុំបានចូលទៅមើលសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ ហើយមើលវា ហើយនិយាយថា “វានឹង មកដល់...” ប្រាំបីឆ្នាំក្រោយមក!

126 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំក្រឡេកមើលវា ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលនេះ មកដល់ហើយ អូសសម្លាញ់ យើងត្រូវតែបែរទៅខាងលិច។”

127 ពីថ្ងៃក្រោយមក ឈរនៅក្នុងបន្ទប់ប្រហែលម៉ោង១០នៅព្រឹកមួយ ខ្ញុំចូលទៅ ក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ខ្ញុំបានឃើញចង្កោមក្រុមតូចមួយនៃសត្វព្រាហ្មហោះហើរ ក្រឡេកមើលពួកបក្សីតូចៗនោះ។ អ្នកអាចចាំបាន។ ខ្ញុំបានឃើញទេវតាប្រាំពីរ នៅក្នុងទំរង់ជាពីរ៉ាមីត ចូលមករកខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “ងាកទៅទិសខាងលិច ចូលទៅតុកសុន មានចម្ងាយសែសិបម៉ាយទៅភាគឥសាន។ ហើយអ្នកនឹង ជ្រើសរើស” ឬក្បាលគោ ពួកគេហៅវានៅទីនោះ “ដោះសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នក ចេញ។”

128 បងប្រុស ហ្វ្រីដ សុតម៉ាន កំពុងអង្គុយមើលខ្ញុំឥឡូវនេះ បាននៅទីនោះកាលពី ព្រឹកនោះ។ ខ្ញុំបានភ្លេចអំពីវា។

129 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការផ្ទុះមួយបានផ្ទុះឡើងដូចការញ្ជួយផែនដី ដែល បានធ្វើឲ្យញ័រអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាននៅក្នុងប្រទេស។ ខ្ញុំមិនបានឃើញពីរបៀប ដែលបុរសអាចរស់បានទេ។” ខ្ញុំខ្លាចណាស់។ ខ្ញុំបានឈរនៅជុននិក អ្នក ទាំងអស់គ្នាដែលកំពុងស្តាប់យប់នេះអាចចំណាំទុកបាន។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយលើ អត្ថបទ *លោកម្ចាស់ តើយ៉ាងប៉ុន្មានហើយ?* “តើយើងនៅកន្លែងណា?” ខ្ញុំបានទៅ ខាងលិច។ អ្នករាល់គ្នាភាគច្រើនមានខ្សែអាត់នោះ អ្នករាល់គ្នាភាគច្រើននៅទីនេះ ព្យានិយាយថា មួយឆ្នាំឬច្រើនជាងនេះមុនពេលវាកើតឡើង។

130 ខ្ញុំបានធ្វើដំណើរទៅភាគខាងលិចដោយឆ្ងល់ថាតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង។ ថ្ងៃមួយខ្ញុំទទួលបានការត្រាស់ហៅពីព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រហែលជា...ការងាររបស់ខ្ញុំចប់ហើយ។” ខ្ញុំមិនដឹងទេ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ...ព្រះប្រហែលជាបានបញ្ចប់ការងារជាមួយខ្ញុំហើយ ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំនឹងត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ។ អ្នកទៅជាមួយប៊ីលី យកកូនៗ។ ទោះជាយ៉ាងណា ព្រះជាម្ចាស់នឹងរៀបចំផ្លូវមួយសម្រាប់អ្នក។ ទៅមុខហើយ រស់នៅដោយស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះ។ មើលថាកូនៗបានទៅសាលា ចិញ្ចឹមពួកគេ ក្នុងការដាស់តឿនរបស់ព្រះ។”

នាងបាននិយាយថា “ប៊ីលី អ្នកមិនដឹងទេ—អ្នកមិនដឹងថាវាជាការពិតទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ។ ប៉ុន្តែមនុស្សមិនអាចរស់បានទេ។”

131 នៅព្រឹកមួយព្រះអម្ចាស់បានដាស់ខ្ញុំឲ្យភ្ញាក់ឡើង ហើយនិយាយថា “ក្រោក ឡើងនៅទីនោះនៅសាបប៊ីណូ ខែនយ៉េន។” ខ្ញុំបានយកក្រដាសមួយសន្លឹកនិង គម្ពីររបស់ខ្ញុំ។

ប្រពន្ធនិយាយថា “តើអ្នកទៅណា?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកនៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ។”

132 ខ្ញុំបានឡើងទៅក្នុងជ្រលងភ្នំហើយឡើងទៅដកន្លែងដែលមានឥន្ទ្រី ហោះហើរ ជុំវិញ។ ខ្ញុំកំពុងមើលសត្វក្តាន់ខ្លះឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបុតជង្គង់ដើម្បីអធិស្ឋាន ហើយលើកដៃខ្ញុំឡើង ហើយដាវមួយបានចាក់ដៃខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានមើលនៅជុំវិញ។ ខ្ញុំ បានគិតថា “តើនោះជាអ្វី? ខ្ញុំមិននៅក្បែរខ្លួនខ្ញុំទេ។ នេះហើយជាដាវនៅក្នុងដៃ របស់ខ្ញុំ ភ្លឺចាំង ភ្លឺចាំង នៅលើព្រះអាទិត្យ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ គ្មាន មនុស្សនៅប៉ុន្មានម៉ាយល៍ពីខ្ញុំទេ នៅក្នុងជ្រលងភ្នំនេះ។ តើវាអាចមកពីណា?”

ខ្ញុំបានលឺសំលេងមួយ បាននិយាយថា “នោះគឺជាដាវរបស់ស្តេច។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដាវស្តេច មនុស្សម្នាក់ដែលកាន់ដាវ។”

133 ទ្រង់ សំឡេង បានត្រឡប់មកវិញ និយាយថា “មិនមែនជាដាវរបស់ស្តេចទេ ប៉ុន្តែ ‘ដាវរបស់ស្តេច’ គឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” បាននិយាយថា “កុំខ្លាច អី។ មានតែវាប៉ុន្តែ។ វាជាការបើកសម្តែង នៃបេសសកកម្មរបស់អ្នក។”

134 ខ្ញុំបានទៅបរិច្ចាគជាមួយមិត្តម្នាក់ ដោយមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងទេ។

ហើយមានមនុស្សម្នាក់បានហៅខ្ញុំ ជាអ្នកដែលរិះគន់ខ្ញុំអំពីរូបភាពនៃទេវតា របស់ព្រះអម្ចាស់ ជាម្នាក់ដែលយកវា។ ខ្ញុំត្រូវទៅហ៊ុស្តុនអំពីកូនប្រុសរបស់គាត់ ព្រោះគាត់នឹងនៅក្នុងជួរអ្នកស្លាប់ហើយនឹងត្រូវគេសម្លាប់ក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃ។

ហើយគាត់បានជួបខ្ញុំនៅទីនោះហើយបោះដៃគាត់មកឱ្យខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “ចូរ
គិត ពីមនុស្សដែលខ្ញុំបានរិះគន់បានមកជួយសង្គ្រោះកូនប្រុសតែមួយរបស់ខ្ញុំ!”
សង្គមមនុស្សធម៌ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីដែលគេហៅថាអូស្តា ឬអ្វីដែលអ្នកចង់ហៅវា ដើម្បី
ជួយសង្គ្រោះជីវិត។

135 បន្ទាប់មកយើងបានត្រឡប់ទៅវិញ ខ្ញុំបានឡើងទៅលើភ្នំដើម្បីតាមប្រមាញ់។
នៅទីនោះបងប្រុស ហ្វ្រីដ និងខ្ញុំ ព្រឹកមួយពេលខ្ញុំដើរចេញ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន
ជ្រូកព្រៃរបស់ខ្ញុំ រួចហើយខ្ញុំបានមើលនិងឃើញកន្លែងដែលពួកគេបានទៅ។ ខ្ញុំ
បាននិយាយថា “បងប្រុស ហ្វ្រីដ តោះទៅលើភ្នំនៅព្រឹកព្រលឹមឥឡូវ ប្រហែល
ថ្ងៃត្រង់ ហើយខ្ញុំនឹងទៅកន្លែងផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំនឹងមិនបាញ់សម្លាប់ឆ្កែ នឹងមិន
សម្លាប់វាឡើយ។ ប៉ុន្តែលើពួកគេចាប់ផ្តើមដើរតាមផ្លូវនេះ ហូងនោះ ខ្ញុំនឹងបាញ់នៅ
ពីមុខពួកគេបន្ទាប់មកឱ្យពួកវារត់ត្រឡប់មកវិញ។”

136 បងប្រុស ហ្វ្រីដបានចេញទៅខាងក្រៅហើយគ្មានសត្វឆ្កែព្រៃទេ។ គាត់គ្រវី
ដៃមកខ្ញុំហើយខ្ញុំបានឃើញ។ ខ្ញុំបានចុះទៅក្នុងជ្រលងភ្នំ មានបាបមួយចំនួនធំ
ព្រះអាទិត្យទើបតែរះ។ ខ្ញុំមកត្រើយម្ខាងទៀតនៃភ្នំ ដោយមិនគិតអ្វីក្រៅពីសេចក្តី
ទំនាយទេ។ អង្គុយចុះហើយ រង់ចាំ សម្រាក ខ្ញុំគិតថា “តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះ
សត្វជ្រូកទាំងនោះ?”

137 ខ្ញុំបានអង្គុយចុះ...ដូចជាជនជាតិឥណ្ឌាធ្លាប់ធ្វើដែរ អ្នកដឹងទេ អង្គុយខ្វែង
ជើង។ ខ្ញុំបានក្រឡេកមើលជើងទាំងមូលរបស់ខ្ញុំ ហើយមានក្បាលគោឈ្មោល១។
ខ្ញុំ បានរើសវាឡើង។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ចម្លែកណាស់! ខ្ញុំនៅទីនេះ
ប្រហែលសែសិបម៉ាយល៍ ភាគឥសាននៃតុកសុន។ ហើយនោះកូនប្រុសតូច
របស់ខ្ញុំយូរសែបកំពុងអង្គុយរង់ចាំខ្ញុំ។” ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមក្រឡេក
មើល ខ្ញុំឃើញមានហូងជ្រូកព្រៃមួយហូងចេញមកប្រហែលមួយពាន់យ៉ាតពីខ្ញុំ
ឡើងលើភ្នំ ខ្ញុំបោះក្បាលគោចុះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចាប់វា។ ខ្ញុំនឹងទៅយក
លោក ហ្វ្រីដ ហើយខ្ញុំនឹងព្យួរក្រដាសដើម្បីឱ្យដឹងថាផ្លូវណាមួយដែលត្រូវទៅ នៅ
លើដើមអុកូធីឡូនៅទីនេះ ហើយយើងនឹងទៅយកបងប្រុស ហ្វ្រីដ។”

138 ហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមឡើងលើភ្នំរត់យ៉ាងលឿនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននៅ
លើផ្នែកផ្សេងទៀត។ ភ្លាមៗនោះ ខ្ញុំគិតថាមានគេបាញ់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនដែលព្យួរផ្ទះ

បែបនេះទេ វាធ្វើឲ្យកកើតប្រទេសទាំងមូល។ ហើយ នៅពេលវាកើតឡើង នៅ ពីមុខខ្ញុំមានទេវតាប្រាំពីរអង្គឈរនៅក្នុងចង្កោម។

139 ខ្ញុំបានជួបបងប្រុសហ្វ្រីដ និងពួកគេ បន្តិចក្រោយមក។ បាននិយាយថា “តើវា ជាអ្វីទៅ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហ្នឹងហើយ។”

“តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី?”

140 “ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។ តួយ៉ាង នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ អាចកំបាំង ទាំងប្រាំពីរដែលត្រូវបានលាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ និកាយ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង ព្រះជាម្ចាស់នឹងបើកអាចកំបាំងទាំងប្រាំពីរចំពោះយើងក្នុងត្រា ទាំងប្រាំពីរ។”

141 មានរង្វង់មួយដែលកើតឡើងពីផែនដី ដូចជាការបង្កើតអំពូល។ នៅពេលដែលវា បានកើតឡើង វាបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងភ្នំ ចាប់ផ្តើមរង្វង់ពីទិសខាងលិច ពីផ្លូវដែល វាមក។ វិទ្យាសាស្ត្របានរកឃើញវាបន្ទាប់ពីមួយរយៈ ឆ្លងកាត់កំពស់ពី៣០ម៉ាយ និង២៥ម៉ាយល៍ គ្រាន់តែនៅក្នុងរង្វង់នៃពីរ៉ាមីត។

142 ហើយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ដែលឈរនៅទីនោះ បានបង្ហាញរូបភាពទៅខាងស្តាំ ហើយមានព្រះយេស៊ូវដូចជាទ្រង់គង់នៅយុគសម័យក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរដែលមាន សក់ពាក់ពណ៌ស បង្ហាញពីអាទិទេពកំពូល។ ទ្រង់ជាអាវល់ជានិងអូមេហ្គា។ ទ្រង់ ជាដើមនិងចុង ទ្រង់គឺជាចៅក្រមកំពូលអស់កល្បជានិច្ច ដែលឈរនៅទីនោះ បញ្ជាក់សារនៅម៉ោងនេះ។ នៅទីនោះនឹងមានពន្លឺពេលល្ងាច! តើវាជាអ្វី? តើវា ជាអ្វី?

143 ខ្ញុំបានទៅខាងលិច។ នៅលើភ្នំដែលនោះ ឆ្លងកាត់ជាមួយប៊ែងរ៉ូខនៅទីនោះ បាននិយាយថា “បោះដុំថ្ម។ និយាយទៅកាន់លោករ៉ូខថា **នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់** អ្នកនឹងឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។”

144 នៅថ្ងៃបន្ទាប់ ឈរនៅទីនោះ មានខ្យល់ក្នុងចានចុះមកនិងបានបំផ្ទុះភ្នំចេញ។ ថ្មត្រូវបានកាត់ផ្តាច់កំពូលដើមឈើ ប្រហែលបីបួនហ្វីតលើក្បាលរបស់ខ្ញុំ។ ធ្វើឱ្យ ផ្ទះបីជំងឺ ហើយបងប្អូនបានរត់មក។ មានបុរសប្រហែល១៥នាក់ ឈរនៅទីនោះ ត្រូវអធិប្បាយនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ “តើវាជាអ្វី?” គាត់បាននិយាយថា “តើវាជាអ្វី?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការជំនុំជំរះកំពុងតែវាយប្រហារឆ្នេរខាងលិច។”

145 ប្រហែលជាពីរថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ ការញ្ជួយដីស្ទើរតែលិចនៅអាឡាស្កា។ តើ នេះជាពន្លឺអ្វីនៅលើភ្នំថ្ងៃលិចនៅក្នុងតំបន់កូរ៉េណាដូនៃអាវីហ្សូណា? តើមានអ្វីប្លែក ដែលបានកើតឡើងនៅទីនោះ ក្រុមមនុស្សបានបើកបរពីទិសខាងលិច ដោយរើស យកផ្ទាំងថ្មនោះនៅជុំវិញដែលជាកន្លែងដែលវាបានវាយប្រហារ? ហើយពួកគេម្នាក់ៗ មានថ្មបីជ្រុងលើវា ដែលវាហែកចេញ។ (អ្នកទាំងបីគឺជាម្នាក់ៗ) ពួកគេកំពុង អង្គុយលើតុ នៅលើជញ្ជីងក្រដាស ពាសពេញប្រទេស។ តើអ្វីទៅជារឿងចម្លែកនៅ លើភ្នំថ្ងៃលិចនៅក្នុងខ្សែណាដូ?

146 ជូនៀ ជេកសុនកំពុងស្តាប់ អ្នកចាំពីក្តីសុបិន្តដែលគាត់បានបកស្រាយថា “កំពុងឆ្ពោះទៅរកព្រះអាទិត្យ”? ហើយរឿងនេះបានកើតឡើងនៅលើភ្នំ “ថ្ងៃលិច”។ វាជាពេលវេលាពេលល្ងាច និងពេលថ្ងៃលិច។ សារៈថ្ងៃលិចតាមរយៈការកំណត់ ប្រវត្តិសាស្ត្រ ការកំណត់នៃសេចក្តីទំនាយ ផ្ទុយទៅវិញ កំពុងត្រូវបានបំពេញ។ ហើយវានឹងជាពន្លឺនៅពេលល្ងាច នៅលើភ្នំថ្ងៃលិច នៅក្នុងព្រៃកូរ៉េណាដូ ចម្ងាយរំសេ សិបម៉ាយល៍ភាគខាងជើងនៃតុកសុន។ ចូលមើលផែនទីនិងមើលថាតើភ្នំថ្ងៃលិច នៅទីនោះ។ នោះជាកន្លែងដែលវាបានកើតឡើង។ ខ្ញុំមិនដែលដឹងទាល់តែសោះ។

147 អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល...នឹងមិនស្លាប់ឡើយ។ វាកំពុងចុះបញ្ជីតតល់ឈរ ខ្លួន វាផ្ទាល់។ តាំងពីរឿងដែលកំពុងកើតឡើង រហូតដល់រូបភាពព្រះយេស៊ូវឈរ សម្លឹងមើលពួកយើង ហើយឥឡូវនេះពិតប្រាកដនៅលើភ្នំថ្ងៃលិច និងពន្លឺថ្ងៃ លិច។ ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់ ព្រះបានបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ តើវាគឺជា អ្វី? វាគឺជាអង្គហេតុដែលថាព្រះនិងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។ “ស” តើមនុស្សប៉ុន្មាន នាក់បានឃើញវា ពាក់សក់ពណ៌សលើទ្រង់ ដូចដែលយើងបាននិយាយនៅក្នុង វិវរណៈ ១? ឃើញទេ អាទិទេពខត្តម អាជ្ញាធរជាន់ខ្ពស់។ គ្មានសំលេងផ្សេងទៀតទេ គ្មានព្រះ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ! “នៅក្នុងទ្រង់រស់នៅក្នុងភាពពេញលេញជារាងកាយ នៃព្រះ។” ទេវតាខ្លួនឯងគឺជាសក់ពាក់របស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

148 តើមានអ្វីកើតឡើងនៅលើភ្នំថ្ងៃលិច? ព្រះបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ នោះហើយជាសំលេងទាំងអស់នេះ។ ចូរកត់សំគាល់ ថាព្រះជាម្ចាស់កំពុងតែ បំពេញព្រះបន្ទូលដែលបានសន្យាម្តងទៀត នៃវិវរណៈ ១០:១ដល់ ៧ “ហើយនៅ ជំនាន់នៃសំឡេងនៃសាររបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ អាថ៌កំបាំងនៃព្រះគួរតែចប់ហើយ។”

អាថ៌កំបាំងដែលលាក់នៃវិវរណៈ ១០: ១ ដល់៧ គឺជាសារចុងក្រោយ ដល់គ្រា ពួកជំនុំចុងក្រោយ។ បំពេញពិតប្រាកដនៅគ្រានេះលូកា ១៧:៣០ “ថ្ងៃណាកូន មនុស្សនឹងលេចមក។”

149 “ហើយនឹងមានពួកហោរាក្លែងក្លាយនិងព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ បង្ហាញការ អស្ចារ្យនិងអព្វុតហេតុ វានឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងលើអាថ៌។” មនុស្សនៅតែមានការ សង្ស័យ។ ហើយ ដូចធម្មតា ព្រះវិហារគឺឆ្ងល់អញ្ចឹង។

150 ហើយវិទ្យាសាស្ត្រទាំងអស់តាមរយៈតុកសុន ពួកគេកំពុងសរសេរជាបំណែក កៗដាក់ក្នុងក្រដាស។ ត្រលប់ទៅទីនោះវិញនៅលើភ្នំលែមម៉ុន កាមេរ៉ាធំមើល មិនឃើញវាឡើងពីកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរ។ រសាត់ទៅមុខឆ្ពោះទៅភាគ ខាងលិចដែលបង្ហាញពេលវេលាថាបានចប់ហើយ។ វាមិនអាចទៅបានទេប៉ុន្តែ ជុំតូចមួយ នៅទីនោះវានៅឆ្ងល់ខាងលិច។ ការជំនុំជំរះបានធ្វើតាមរបៀបដែលវា កើតឡើងថាបានទៅ។ ឡើងលើផុននីកហើយបន្តដំណើរទៅមុខ ទៅព្រឹស្តុត និង ឆ្លងកាត់ភ្នំទៅឆ្នេរសមុទ្រខាងលិចន នៅខាងស្តាំឡើងទៅ...កន្លែងដែលពួកគេត្រូវ បានទៅ? ឡើងទៅលើអាឡាស្កា ហើយនាងជាផ្នែកបន្ទោរ ត្រូវហើយ។

151 ហើយអ្នកអង្កេតការណ៍និងពួកគេទាំងអស់នៅតុកសុននៅតែស្ងួរ ការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រដោយព្យាយាមរកឱ្យឃើញថាវាជាអ្វី។ ខ្ពស់ណាស់ពួកគេ មិនអាចជាអំពូបផ្សេង ឬគ្មានអ្វីនៅទីនោះ។ “តើវាធ្វើអ្វី? តើវានៅឯណា?” ពួកគេ គឺដូចជារូបផ្ទុំដ៏អស្ចារ្យនៅហាឡូននៅលើមេឃ ដូចដែលពួកគេមាននៅពេល ដែលម៉ាហ្គីសដើរតាមផ្កាយមួយ ដោយនិយាយថា “តើទ្រង់ដ៏ជាស្តេចដែលបាន ប្រសូតមកពីសាសន៍យូដានៅកន្លែងណា?” តើវាជាអ្វី? ព្រះជាម្ចាស់បានបំពេញ ព្រះបន្ទូលទ្រង់ “នឹងមានផ្កាយមួយចេញពីយ៉ាកុបមក។”

152 ហើយព្រះនៃស្ថានសួគ៌បានសន្យាថានឹងមានពន្លឺពេលល្ងាច។ កាលពី៣ឆ្នាំមុនអាថ៌កំបាំងនេះគឺជាទំនាយមួយ “លោកម្ចាស់ តើម៉ោងប៉ុន្មាន ហើយ?” ប៉ុន្តែឥឡូវវាជាប្រវត្តិសាស្ត្រ។ វាបានកន្លងផុតទៅហើយ។ ការសន្យា ត្រូវបានបំពេញ។ លោកម្ចាស់ តើម៉ោងប៉ុន្មានហើយ ហើយតើមានការទាក់ទាញ អ្វី? ព្រះបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

153 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំបានទុកមនុស្សនៅយូរ យូរជាងបំណង ទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានព្រះអង្គអើយ អ្វីដែលបាននិយាយឬធ្វើនឹងធ្វើអោយ មនុស្សនៅគ្រប់ទីកន្លែងយល់។ ហើយដោយមើលឃើញនិងការយល់ដឹងពួកគេ អាចជឿថាទ្រង់គឺជាព្រះគ្រីស្ទពិត និងព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានបញ្ជាក់គឺជាការបើក សម្តែងពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថាល្អឥតខ្ចោះនិងត្រូវបានបំពេញនៅក្នុងរដូវកាល របស់វា។

154 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ ពីព្រះបន្ទូលផ្ទាល់ខ្លួន ទ្រង់មានបន្ទូលថា ផែនដីនឹងស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពក្រុងសូដុម។ យើងដឹងហើយ យើងអាចមើលវា បាន។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថានៅថ្ងៃនោះ “ដូចជានៅក្រុងសូដុមដែរ។” មាន អ្នកនាំសារពានបញ្ជូនទៅកាន់សាសន៍ដទៃនិងហេព្រើរ។ ហើយម្នាក់ក្នុងចំ នោមពួកគេ ដែលជាព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់ ជាកូនមនុស្សបានបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុង មនុស្ស បង្កើតនិងសំដែងការអស្ចារ្យ ដែលបានប្រាប់អំប្រាហាំពីអ្វីដែលសាវ៉ាបាន ធ្វើពីក្រោយទ្រង់នៅក្នុងត្រសាល។

155 ទ្រង់មានបន្ទូលវានឹងកើតឡើងម្តងទៀតនៅពេលដែលផែនដីសាសន៍ដទៃ ទាំងមូល នឹងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពក្រុងសូដុម។ ហើយយើងនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។ សេចក្តីទំនាយផ្សេងទៀតដែលបញ្ជាក់ពីការដូចគ្នា នៃការបញ្ជូនអេលីយ៉ានៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ ព្រះវិញ្ញាណរបស់អេលីយ៉ានៅលើផែនដីនេះ ដើម្បីនាំដួងចិត្តរបស់ ឪពុកឬ “កូនត្រឡប់ទៅឪពុកវិញ។” ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ព្រះ នៅម៉ោងនេះ ទ្រង់នឹងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថាទ្រង់គឺដូចគ្នានិងពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត។ ផ្តល់វា ព្រះបិតាអើយ។ ពួកគេទាំងអស់ជារបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំ អធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងផ្តល់ពរជ័យទាំងនេះហើយបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលត្រូវបានចែង សម្រាប់ជាសិរីល្អនៃព្រះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

156 ដើម្បីនិយាយព្រះបន្ទូល គឺមនុស្ស បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល គឺព្រះ។ ការនិយាយ គឺជារឿងមួយ។ ព្រះធ្វើវា គឺជារឿងមួយទៀត។ ព្រះជាម្ចាស់មិនត្រូវការអ្នកបកប្រែ ណាមួយទេ ទ្រង់ធ្វើការបកស្រាយដោយខ្លួនឯង។

157 ឥឡូវនេះយើងកំពុងរៀបចំដើម្បីឱ្យមានបន្ទាត់អធិស្ឋាន ដើម្បីអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នកលឿ តាមព្រះទ័យនៃព្រះ។ ហើយយើងដឹងថាគ្មាននរណាម្នាក់ គ្មាន

បុរស និងស្ត្រី ឬមនុស្ស ឬទេវតាទេ ដែលអាចព្យាបាលអ្នកបាន ព្រោះព្រះបានធ្វើវា រួចហើយ។ ទ្រង់បានរៀបចំ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺទទួលវា។

158 គ្មានមនុស្សណា គ្មានទេវតាណា ឬគ្មានអ្វីឡើយ សូម្បីតែព្រះអង្គក៏ដោយ អាចអត់ទោសឱ្យអ្នកសម្រាប់អំពើបាបរបស់អ្នក។ វាបានធ្វើរួចរាល់ហើយ។ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើវានៅលើឈើឆ្កាង។ ប៉ុន្តែវានឹងមិនធ្វើអោយអ្នករីកចម្រើនអ្វីអ្វី ធ្វើអោយអ្នកចំណេញអ្វីឡើយ រហូតទាល់តែអ្នកទទួលយកវា។ ឃើញទេ?

159 រឿងតែមួយគត់ដែលអាចធ្វើបាន គឺតាមលំដាប់ដែលត្រូវបានផ្តល់ដោយព្រះ សម្រាប់អ្នកជឿជាក់ដែលអ្នកឈឺ។ វាបានឆ្លងកាត់សម័យកាលដែលពួកគេបាន ធ្វើដូច្នោះ តាមរយៈការរីកដុះដាល។ ហើយពួកគេបានហៅវាថា “ព្រះ។”

160 អំប្រាហាំបានឃើញទីសំគាល់ជាច្រើន។ ប៉ុន្តែមានពេលមួយដែលអំប្រាហាំ មកដល់បានឃើញទីសំគាល់ចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ គឺមុនពេលដែលក្រុងសូដុមត្រូវ បានដុត ហើយនោះគឺជាព្រះដែលបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងសំណុំបែបបទនៃបុរស ម្នាក់។ តើអ្នកជឿទេ? តើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ហើយកើតឡើងម្តងទៀតទេ?

161 ឥឡូវនេះ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ...និងនៅក្នុងវិទ្យុ ឬនៅខាងក្រៅ ស្តាប់ តាមទូរស័ព្ទនៅទូទាំងប្រទេស បើអ្នកនៅបន្តស្តាប់ ត្រៀមខ្លួនឥឡូវនេះសម្រាប់ ការអធិស្ឋាន ត្រូវបានអធិស្ឋាន ហើយអ្នកដែលមានកន្សែងទាំងនេះនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់ព្រះពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើទេ។ អត់ទេ វាឆ្ងាយពីខ្ញុំសូម្បីតែ ព្យាយាមធ្វើវា។ ទ្រង់គឺជាអធិបតេយ្យ ទ្រង់ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។ ខ្ញុំអាចស្តាប់ បង្គាប់តែប៉ុណ្ណោះ អាចនិយាយអ្វីដែលទ្រង់និយាយ។

162 ហើយឥឡូវនេះពួកគេកំពុងឈរនៅជុំវិញជញ្ជាំង ពួកគេបាន កកស្ទះ។ ខ្ញុំ ឆ្ងល់ថាតើយើងអាចសួរព្រះអំពីពាក្យទាំងនេះបានទេ “តើមានការទាក់ទាញអ្វី?” បើព្រះនឹងធ្វើការក្នុងចំណោមពួកយើងម្តងទៀត (អាចមានជនចម្លែកនៅទីនេះ) ហើយធ្វើការក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយបង្ហាញព្រះភ័ក្ត្រដ៏មានពររបស់ទ្រង់ ក្នុងចំណោមពួកគេ បង្ហាញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ បង្ហាញថាទ្រង់នៅ ដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ដែលយើងគ្រប់គ្នា (បន្ទាប់ពី សារដ៏ខ្លាំងទាំងពីរនេះ) អាចជឿថាអញ្ចឹងមែន? តើអ្នកអាចធ្វើវាបានទេ? ត្រឹមត្រូវ ហើយ។

163 ជំនួសឱ្យការហៅបន្ទាត់អធិស្ឋាន បន្ទាប់មក ក្តៅ កកស្ទះ ឈរទល់នឹង ជញ្ជាំង។ ខ្ញុំមើលជុំវិញ *វិបលនេ* ដើម្បីហៅខ្សែបន្ទាត់អធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ អ្នកមិនអាច ធ្វើវាបានទេ មើល ឈរនៅទីនោះ។ តើខ្ញុំអាចហៅវាតាមវិធីនេះបានទេ? ជម្ងឺអ្នក គ្រុតតូច អ្វីផ្សេងទៀត ដាក់ផ្នែក អ្នកមិនអាចធ្វើវាបាន។ ដូច្នេះអង្គុយនៅកន្លែងដែល អ្នកនៅចុះ ហើយជឿព្រះ។ បើអ្នកមានកាតអធិស្ឋានសូមកាន់ វានឹងល្អ។ យើង នឹងទៅដល់អ្នកបើអ្នកចង់ឆ្លងកាត់ខ្សែអធិស្ឋាន។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនចាំបាច់មកតាមរយៈ បន្ទាត់ទេ។

164 នោះហើយគឺលោក សេបហ្វីត កាលពីយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន មិនដែលឆ្លងកាត់ បន្ទាត់ទេ។ ខ្ញុំមិនគិត—ថាខ្ញុំមិនស្មានថាគាត់មានកាតអធិស្ឋានទេ។ គឺលោក សេបហ្វីតនៅទីនេះ យប់នេះ? តើគាត់នៅណា? គាត់នៅទីនេះទេ? គាត់នៅ ខាងក្រោយ។ តើអ្នកមានកាតអធិស្ឋានលោកសេបហ្វីត? អ្នកអត់មានទេ? គាត់អត់មានទេ។ គាត់អង្គុយត្រឹមត្រូវនៅទីនោះម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ នោះគឺជា កន្លែងដ៏ល្អសម្រាប់បងប្រុសសេបហ្វីត ។

165 មិនត្រឹមតែអ្នកទេដែលត្រូវតែនៅទីនោះ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមានជំនឿ។ ដ្បិត ចូរចាំ ថា ស្ត្រីតូចម្នាក់បានប៉ះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់មានអារម្មណ៍ថាមាន អ្នកប៉ះ។ ហើយទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ហើយ អក្សរហេព្រើរ នៅគម្ពីរសញ្ញាថ្មី បានចែងថា ទ្រង់គឺជាសម្តេចសង្ឃនៅយប់នេះ ដែលអាចត្រូវ “បានប៉ះ ដោយអារម្មណ៍នៃភាពពិការរបស់អ្នក។” តើអ្នកជឿទេ? ចូរ មានជំនឿចុះ! កុំសង្ស័យ។ ជឿវាហើយវានឹងកើតឡើង។ អ្នកអាចមានអ្វីដែលអ្នក —អ្វីដែលអ្នកបានស្នើសុំ បើអ្នកអាចជឿបាន។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែជឿវា។ តើអ្នកនឹងធ្វើ វាទេ? តើអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿទេ? តើមានប៉ុន្មានអ្នកដែលនឹងជឿ ឥឡូវនេះ? សូម ព្រះប្រទានពរ។

166 ខ្ញុំមិនដឹងថានរណាជានរណាទេ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ វាមិនមែនជាការត ពួកចូររបស់ខ្ញុំទេដើម្បីស្គាល់អ្នក។ វាជារឿងរបស់ព្រះដែលដឹងរឿងទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់នឹងធ្វើវា បើអ្នកជឿ។ តើអ្នកនឹងជឿទេឥឡូវនេះ?

167 ឥឡូវនេះ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ពិតណាស់យើងមិនមែនជាក្រុមគ្រីស្ទាន កូនកាត់ទេ យើងមិនគួរអញ្ជឹងទេ ជាម្នាក់ដែលត្រូវថ្វាយខ្លួននិងចិញ្ចឹមបីបាច់ ថែរក្សា។ ទ្រង់មិនមានប្រភេទនោះទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទ្រង់មានអ្នកជឿវិងមាំ។

វត្តមាននៃព្រះដាក់ចិត្តមនុស្សម្នាក់ឱ្យឆេះឆ្ងល់។ ដូចអំប្រាហាំដែរ គាត់បានជឿព្រះ។ ទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យគាត់ស្គាល់ បន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួនដល់គាត់ហើយសម្តែងទីសំគាល់ ហើយគាត់បានជឿដល់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបង្វែររាងកាយរបស់គាត់ទៅជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់ ហើយភរិយារបស់គាត់ដែលជាប្រពន្ធរបស់គាត់គឺជាផ្នែកមួយនៃរាងកាយរបស់គាត់។ បន្ទាប់មកបង្កើតកូនថ្មី ដែលជាកូនប្រុសក្នុងសេចក្តីសន្យា។

168 ព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់បានសន្យាថាវានឹងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលនេះ។ ហើយយើងនឹងដោះស្រាយបានតាមការសន្យានោះ វានឹងដូចជានៅក្រុងសូដុម គឺនៅមុនពេលដែលក្រុងសូដុមត្រូវបានដុតហើយការជំនុំជំរះបានបំផ្លាញក្រុងសូដុម ដែលជាសាសន៍ដទៃ។ ដូច្នេះការជំនុំជំរះកំពុងរៀបចំដើម្បីបំផ្លាញផែនដីសាសន៍ដទៃ ហើយជនជាតិយូដាទទួលបីឆ្នាំនេះទៀតឆ្លងកាត់រយៈពេលនៃការងទុក្ខវេទនា បញ្ហារបស់យ៉ាកុប ការបន្ត៧០សប្តាហ៍នៃដានីយ៉ែល។ ប៉ុន្តែ សាសន៍ដទៃត្រូវបានរាប់ ដល់ពេលដែលត្រូវទៅ។ ហើយទ្រង់ផ្តល់សញ្ញានោះ ហើយទ្រង់បាននិយាយថាវានឹងមានម្តងទៀត។ ផ្តល់វា ព្រះអង្គអើយ។ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងដែររបស់ទ្រង់ ធ្វើជាមួយយើងដូចដែលទ្រង់ឃើញថាសម។ នៅក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

169 សូមកុំភ័យ។ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងលើខ្ញុំភ័យ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងធ្វើរឿងនៅទីនេះដែលវាត្រូវពឹងផ្អែកលើអធិបតេយ្យភាព ព្រះ។ ប៉ុន្តែហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំធ្វើបែបនេះ? ទ្រង់អាចនឹងកើតឡើង។ នោះដោះស្រាយវា។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដែលបានបញ្ជាក់ដូចនោះមុខអ្នក តើអ្នកមិនអាចជឿទ្រង់បានទេឬ? ពិតប្រាកដណាស់។ អ្នកគ្រាន់តែមានជំនឿហើយជឿ។

សូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញ មើលកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំ ទ្រង់នឹងធ្វើ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីនោះទេ គឺស្រេចលើទ្រង់។ ប៉ុន្តែបើអ្នកគ្រាន់តែមានជំនឿគ្រាន់តែជឿថា “ការទាំងអស់អាចធ្វើទៅបានសម្រាប់ពួកអ្នកដែលជឿ។” តើអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿទេ សូមលើកដៃឡើងហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជឿវា។” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ខ្ញុំជឿវា”—អេឌី។ យ៉ាងអស់ពីចិត្ត ខ្ញុំជឿវា។

170 ឥឡូវនេះបីគឺជាការបញ្ជាក់ បើទ្រង់នឹងធ្វើវាបីដងជាប់គ្នា ដើម្បីបង្ហាញទ្រង់ថាវាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកនៅទីណា អ្នកជានរណាទេ គ្រាន់តែមានជំនឿនិង

ជឿ។ ឥឡូវនេះ កុំ—កុំស្នាក់ស្នើរ។ ជូរវានេះ។

171 ស្រ្តីអើយ អធិស្ឋាន ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ គ្រាន់តែអង្គុយកន្លែងដែលអ្នកនៅ អ្នកមិនចាំបាច់ត្រូវតែមកទេ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងបីក្មេងស្រីតូចនៅនឹងដៃ ឬនៅលើក្តៅរបស់អ្នក។ ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់អ្នក។ ហើយក្មេងស្រីតូចមើលទៅ ធម្មតានាងមើលទៅស្អាត។ នាងជាក្មេងស្រីតូចស្រស់ស្អាត និងក្មេងស្រីដែលមានក្បាល-ក្រហម។ ខ្ញុំសម្លឹងមើលនាង នាងមើលទៅដូចជាមិនពិការឬអ្វីៗនោះទេ។ ខ្ញុំអត់ ដឹងថានាងមានបញ្ហាអ្វីទេ។ វាប្រហែលជាមិនសម្រាប់ក្មេងទេ។ វាអាចជាសម្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទើបតែបានឃើញអ្នកអង្គុយនៅទីនោះជាមួយកូននោះ ហើយ អធិស្ឋាន។ ខ្ញុំត្រូវនិយាយជាមួយអ្នកមួយនាទី ដើម្បីចាប់ស្មារតីអ្នក ដូចជាព្រះយេស៊ូវ បាននិយាយទៅកាន់ស្រ្តីថា “ចូរយកទឹកមកអោយខ្ញុំ” ឃើញទេ គ្រាន់តែកត់—សម្គាល់មនុស្សម្នាក់។ បងប្រុស ប្រាយាត់និងពួកគេកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ខ្ញុំស្គាល់មនុស្សទាំងនេះអង្គុយនៅទីនេះ។ ពួកគេប្រហែលជាខ្វះខាត តែអ្នកគឺជាមនុស្សចម្លែក។

172 តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះទេ? តើអ្នកជឿរឿងទាំងនេះទេ ដែលអ្នកបានឮយប់នេះគឺជាសេចក្តីពិត? ឥឡូវនេះ បើព្រះជាម្ចាស់នឹងបង្ហាញដល់ខ្ញុំនូវអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ ឬអ្វីមួយដែលអ្នកមិនគួរធ្វើ ឬអ្វីដែលខុសជាមួយអ្នក ឬអ្វីដែលអ្នកចង់បាន អ្នកនឹងដឹងថាតើវាជាការពិតអត់។ តើអ្នកមែនទេ? ហើយបើទ្រង់នឹងធ្វើវា នឹងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត លូកា ១៧:៣០ កំពុងត្រូវបានបើកសម្តែង? តើអ្នកជឿទេ?

173 ឥឡូវនេះ ស្រ្តីបានលើកដៃរបស់នាងដែលយើងជាមនុស្សចម្លែក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងព្យាយាមទាក់ទងស្មារតីរបស់នាង មនុស្សម្នាក់។ មានអ្នកទាញច្រើនណាស់។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកជឿការនេះដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេ។

ឥឡូវនេះ វាគឺសម្រាប់ក្មេងស្រីតូច។ វាមិនមែនជាអ្នកទេ។ អ្នកភ័យ ប៉ុន្តែវាមិនជាការភ័យព្រួយដែលខានអ្នក។ រឿងដ៏ធំនៅលើចិត្តរបស់អ្នកគឺក្មេងស្រីតូចនោះ។ ហើយអ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វី? អ្នកជឿវាទេ? តើវាអាចជួយអ្នកបានទេ? វាជាការរងរបួសខួរក្បាល។ នោះត្រូវទេ? ឥឡូវដាក់ដៃលើក្បាលកូនតូច។ ដៃរបស់អ្នក។

174 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងកើតដល់ពួកអ្នកដែលជឿ។ គេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺ ហើយពួកគេនឹងជា។’ ស្រ្តីនោះគឺជាអ្នកជឿ។ ដែរបស់នាងស្ថិតនៅលើកូន។ សូមឱ្យវាជាឡើងវិញ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំសូមអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

175 ឥឡូវនេះតើអ្នកជឿទេ អ្នកទាំងអស់គ្នា? បើអ្នកអាចជឿបានគ្រប់ការណ៍ទាំងអស់ អាចធ្វើទៅបាន។ ប្រាកដណាស់!

176 ខ្ញុំស្គាល់ស្រ្តីដែលអង្គុយក្បែរនាង ប៉ុន្តែនាងកំពុងតែសម្លឹងមើលដោយស្មោះត្រង់បែបនេះ។ ខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះរបស់អ្នកបានទេប៉ុន្តែខ្ញុំ...បើខ្ញុំក្រឡេកមើលនាងបន្តិច ខ្ញុំនឹងស្គាល់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្គាល់នារីម្នាក់នោះដោយមុខមាត់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វីទេ។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំ...ព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នកទេ?តើអ្នក...អាចជួយអ្នកបានទេ? ជំងឺទឹកនោមផ្អែម។ ឥឡូវ បើត្រូវមែន កាន់ដៃរបស់អ្នក។ ប្រាកដណាស់!

177 បានក្លាយជាស្រ្តីដេក...អង្គុយនៅក្បែរអ្នកមានរឿងដូចគ្នា។ នាងជាមនុស្សចម្លែក។ ស្រ្តីផ្សេងទៀតកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នរណាម្នាក់ ក្មេងពិការ។ អ្នកជឿអស់ពីចិត្ត នោះព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានវា។

178 មានអ្នកខ្លះនៅខាងក្រោយ។ បុរសអង្គុយនៅទីនោះ ព្យាយាមបញ្ឈប់ការជក់បារី។ អ្នកជឿថាព្រះនឹងយកវាចេញពីអ្នកទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកជឿទេ? អ្នកអាចមានវា។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញបុរសនោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។

179 នេះគឺជាបុរសម្នាក់។ ឃើញស្រមោលខ្មៅងងឹតដែលព្យួរលើបុរសនេះ កំពុងដេកលើគ្រែតូច ឬកេអី? អ្នកបានស្លាប់ហើយ។ អ្នកជាស្រមោល។ អ្នកមានជំងឺមហារីក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់បុរសនោះទេមិនដែលឃើញអ្នកទេ។ ព្រះស្គាល់ទាំងអស់អំពីអ្នក។ នោះជាការពិត លោក។ តើអ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេ ពី អ្វីមួយអំពីអ្នក? តើវាអាចជួយអ្នកឱ្យទទួលបានការព្យាបាលបានទេ? [បងប្រុសនេះនិយាយថា “ត្រូវហើយខ្ញុំជឿហើយ”—អេឌី។] អ្នកត្រូវបាននាំដោយមិត្តម្នាក់នៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនមែនមកពីទីនេះទេ អ្នកនៅកន្លែងណាដែលមានទឹកធំដែលមនុស្សស្អប់ត្រី ហ្នឹងហើយ អាល់ប៊ែនី ខេនតាគី។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ជឿ ហើយអ្នកអាចត្រលប់ទៅផ្ទះវិញបាន។ ជឿថាវាបានបាត់ហើយ។ បើអ្នកនឹងជឿវា! អ្នកត្រូវតែជឿវា ហើយជឿវាថាត្រូវបានធ្វើសម្រាប់អ្នក។ អ្នកជឿទេ?

180 អ្នកមកពីរដ្ឋ ឆេនណេស៊ី មានកូនប្រុសម្នាក់ដែលមានជំងឺបឺត។ មិនមែននៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែអ្នកជឿថាគាត់នឹងជាទេ? បន្ទាប់មកយកកន្លែងដែលរបស់អ្នក...ក្នុងដៃរបស់អ្នកនៅទីនោះ ទៅឱ្យគាត់។ អ្នកនឹងត្រូវបានព្យាបាលបើអ្នកជឿ។

181 ស្រ្តីបានយំ កំពុងអង្គុយនៅក្បែរលោកបណ្ឌិត រ៉េល នៅទីនោះ។ នាងគឺជាស្រមោល ផងដែរ ស្រមោលងងឹត។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្រ្តីម្នាក់នេះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែនាងមានជំងឺមហារីក។ នាងនឹងស្លាប់បើមិនបានធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់នាង។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ ស្រ្តីអើយ? អ្នកអាច? បើអ្នកអាចទទួលការព្យាបាលរបស់អ្នកបាន បើអ្នកនឹងជឿ។

182 មានស្រ្តីតូចម្នាក់កំពុងអង្គុយនៅខាងក្រោយនាងដោយមានកន្លែងដៃ នៅលើមាត់របស់នាង។ នាងក៏មានដំបៅក្រពះ ឈឺ។ អ្នកបានឆ្លងកាត់ការក្អកចង្កោរពិការ បរាជ័យ។ មានគេនាំអ្នកមកទីនេះ។ អ្នកមានបញ្ហាធាតុស្រ្តី។ បើអ្នកជឿ អ្នកអាចទៅផ្ទះបាន ហើយនឹងជាសះស្បើយ។

183 អ្នក បុរសវ័យក្មេង អ្នកជាជនចម្លែក អង្គុយនៅទីនេះនៅពីមុខខ្ញុំ សម្លឹងមើលខ្ញុំ។ តើអ្នកជាអ្វី ពីរក្តីរំខនឬជាអ្វី? មែនហើយ អ្វីខ្ញុំមានន័យ អ្វីខ្ញុំមានន័យ ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នក។ អ្នកដឹងច្បាស់ អ្នកមិនទាំងមកពីប្រទេសរបស់ខ្ញុំផង។ ប៉ុន្តែអ្នកជឿថាព្រះអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តអ្នកបានទេ? បើខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក តើអ្នកនឹងទទួលជឿទេ? អ្នកស្វែងរកបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាការពិត។ ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបងប្រុសអើយ។

184 នៅទីនេះមានបុរសស្បែកខ្មៅម្នាក់អង្គុយនៅខាងក្រោយ មានបន្ទុកនៅក្នុងចិត្ត។ វាសម្រាប់ភរិយារបស់អ្នក។ នាងមិននៅទីនេះទេ។ នាងមានបញ្ហាជាមួយជើងនាង។ អ្នកជឿថាទ្រង់នឹងព្យាបាលនាងទេ? អ្នកជឿ? អ្នកគឺជាមនុស្សចម្លែកនៅទីនេះ។ អ្នកមកពីសមុទ្រឆ្នាយ។ អ្នកមកពីហ្សាម៉ាអ៊ីក។ តើអ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកជានរណាទេ? លោក ប្រែនឌី ។ អ្នកជឿទេ? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាព្រះ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

185 ស្រ្តីនេះអង្គុយនៅខាងក្រោយនៅខាងចុង លោកស្រីវ៉ាយ នៅទីនោះនាងមានបន្ទុកនៅក្នុងចិត្តរបស់នាង។ នាងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់កូនស្រី។ នាងបាន

ដល់ពេលវះកាត់ហើយ។ អ្នកជឿអស់ពីចិត្តទេ សម្រាប់នាង? នាងនឹងមិនត្រូវការ
វះកាត់ទេបើអ្នកអោយនាងជឿវា។ ខ្ញុំមិនអាចព្យាបាលទេ។

186 ផ្លូវត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងការរំលោភ ខ្ញុំឃើញព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអម្ចាស់
ទេវតា ដែលជាពន្លឺកំពុងធ្វើការនៅក្នុងការរំលោភ។ វាមានលើស្រ្តីវ័យក្មេងម្នាក់
ហើយនាងមានបញ្ហាខាងវិញ្ញាណដែលនាងឆ្ងល់។ ហាក់ដូចជាខ្ញុំគួរតែស្គាល់
ស្រ្តីម្នាក់នេះ ស្រ្តីវ័យក្មេង។ នាងក៏មានធាតុស្រីដែរ និងភាពច្របូកច្របល់។
ត្រូវហើយ។ ឈ្មោះរបស់នាងគឺលោកស្រីវីស មកពីរដ្ឋអាឡាបាម៉ា គឺលោកស្រីដេ
វីដ វីស។ ជឿ ព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានវាដល់អ្នក។

187 “វានឹងមានពន្លឺ ហើយនៅថ្ងៃនោះនៅពេលដែលកូនមនុស្សកំពុងបង្ហាញឱ្យ
ស្គាល់។” បើនោះមិនមែនជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង
ជារៀងរហូត ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ តើអ្នកជឿទេ? សេចក្តីទាំងអស់ អាចធ្វើទៅ
បានចំពោះអ្នកដែលជឿ។

188 ចេញទៅតាមមីក្រូហ្វូននៅទូទាំងប្រទេសឥឡូវនេះ ហើយនៅក្នុងរោង
ឧបោសថនេះ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានដែលលើកដៃឡើងហើយនិយាយថា “ខ្ញុំគឺជា
អ្នកជឿ”? ឥឡូវនេះ អ្នកនៅទីនោះនៅលើទឹកដី គ្រប់គ្នាបានលើកដៃរបស់ពួកគេ
ឡើងនៅទីនេះ។ ហើយចេញតាមផ្លូវ នៅកន្លែងណាមួយនៅទូទាំងប្រទេស អ្នក
បាន លើកដៃរបស់អ្នកឡើង គ្មានការសង្ស័យទេ។ ឥឡូវនេះបិទភ្នែករបស់អ្នក
គ្រាន់តែទម្លាក់ដៃរបស់អ្នកចុះលើនរណាម្នាក់នៅក្បែរអ្នក។ ចាប់ដៃគេ។ ដាក់វានៅ
លើស្មាពួកគេ។ ខ្ញុំបានដាក់ដៃលើកន្លែងដៃ។ រកមើលអ្វីដែលបានធ្វើរួចថ្ងៃនេះ!
រកមើលអ្វីដែលបានធ្វើឥឡូវនេះ។

មើលព្រះភ័ក្ត្រដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់
រីករាយជាមួយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព
សូមទទួលនូវព្រះគុណរបស់ទ្រង់
ដូចជាត្បូងនៅលើមកុដរបស់ទ្រង់ដែលចែងចាំង។

ឥឡូវសូមអធិស្ឋាន។ សូមអធិស្ឋាន គ្រប់ទីកន្លែង។

189 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ពេលវេលាបានមកដល់ហើយ។ តើនេះមានន័យ
យ៉ាងណា? ព្រះកំពុងបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! តើមានការទាក់ទាញអ្វី
ព្រះអម្ចាស់? ព្រះជាម្ចាស់បានបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។ តើមានអ្វី

កើតឡើងនៅទូទាំងប្រទេសតាមរយៈទូរស័ព្ទមធ្យម ថាមនុស្សរាប់រយនាក់បាន
ដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមកតាមបណ្តាប្រទេស ពីឆ្នេរមួយទៅឆ្នេរមួយទៀត ពី
ខាងជើងទៅខាងត្បូង ខាងកើតទៅខាងលិច? នៅទីនេះក្រុមមនុស្សអង្គុយនៅ
ទីនេះពីបរទេស ដែលភាគច្រើននៃក្រុមមនុស្សមកពីរដ្ឋ រដ្ឋម៉ិកស៊ិក កាណាដា និង
យើងបានដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ ព្រះបំពេញតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់!

190 តើយ៉ាងដូចម្តេចដែលមនុស្សម្នាក់អាចឈរនៅទីនេះដោយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធនិងហោមនុស្សដូចទ្រង់បានធ្វើចំពោះស៊ីម៉ូនពេត្រុស “អ្នកឈ្មោះស៊ីម៉ូន
អ្នកគឺជាកូនប្រុសរបស់យ៉ូណាស”?

“ទៅរកប្តីរបស់អ្នកហើយមកទីនេះ។”

“ខ្ញុំគ្មានប្តីទេ។”

“ពិតណាស់។ អ្នកមានប្រាំនាក់ហើយ។”

191 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះមេស៊ីនឹងធ្វើកិច្ចការនេះ ប៉ុន្តែអ្នកជា
នរណា?”

ទ្រង់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំជាលោកនោះហើយ។”

192 ហើយទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ហើយ
ទ្រង់សន្យាថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើអ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។ អ្នកក៏ធ្វើលើសពីនេះទៅទៀត
ពីព្រោះខ្ញុំទៅឯព្រះបិតា។” “ហើយ មើលចុះ នៅថ្ងៃចុងក្រោយខ្ញុំនឹងចាត់អេលីយ៉ា
ជាហោរា ហើយគាត់នឹងផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ក្រុមមនុស្ស បង្វែរដួងចិត្តរបស់កូន
ត្រឡប់ទៅរកការបង្រៀនតាមពួកសាវ័កនៃព្រះគម្ពីរ។” “វានឹងមានពន្លឺនៅពេល
ល្ងាច។”

193 នៅទីនេះយើង មានព្រះដ៏អស្ចារ្យនៃស្ថានសួគ៌! ពេលវេលានៅទីនេះ! ដែក៏នៅ
លើក្រុមមនុស្ស។

194 សាតាំង ឯងចាញ់ហើយ។ ឯងជាអ្នកកុហក។ ហើយ ក្នុងនាមជាអ្នកបំរើព្រះ
និងក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើ យើងបញ្ជាថានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនោះ ឯង
គោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយចេញពីក្រុមមនុស្សនេះទៅ ពីព្រោះវាត្រូវបាន
ចែងថា “នៅក្នុងឈ្មោះរបស់ខ្ញុំពួកគេនឹងដេញអារក្ស”

195 ហើយក្រុមមនុស្សទាំងអស់អាចត្រូវបានដោះលែង ឱ្យមានសេរីភាព។ សូម ផ្តល់វា ព្រះជាទីស្រឡាញ់។ ទ្រង់គឺជាព្រះនៃឋានសួគ៌ដែលបានយកជ័យនៅថ្ងៃ នោះ ជាមួយនឹងការទាក់ទាញនៅលើភ្នំកាល់រ៉ាវី ឈ្នះជំងឺនិងធាតុនិងកិច្ចការរបស់ អារក្សទាំងអស់ ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ទ្រង់ជាព្រះ ហើយមនុស្សបានជាសះស្បើយ ដោយសារស្នាមរំពាត់របស់ទ្រង់។ ពួកគេមានសេរីភាព។ នៅក្នុងនាមរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

196 ព្រះជាម្ចាស់ រាល់កន្លែងដែលដាក់នៅទីនេះ ខណៈដែលព្រះវិញ្ញាណរបស់ ព្រះមានវត្តមាន ខណៈពេលដែលការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅ លើមនុស្ស ហើយទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យដែលទ្រង់បានសន្យាកំពុងត្រូវបានបំពេញ ហើយផែនដីគឺញាប់ញ័រ ការព្រួយដ៏កំពុងកើតឡើង ជាទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យដែល ទ្រង់បានប្រាប់ តាមបទគម្ពីរបានចប់សព្វគ្រប់ហើយនៅពេលល្ងាចមានពន្លឺចាំង។ ខ្ញុំដាក់រាងកាយរបស់ខ្ញុំនៅទូទាំងកន្លែងទាំងនេះ តំណាងឱ្យរាងកាយទាំងមូល នៃអ្នកជឿមកពីបូព៌ាខាងលិចខាងជើងនិងខាងត្បូង ហើយនិយាយទៅកាន់អារក្ស ថា “នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ចេញពីអ្នកជំងឺទាំងអស់នេះទៅ” ថ្វាយ កិត្តិយសនិងសិរីរុងរឿងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះបន្ទូល នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៃណាសារ៉ែត។ អាម៉ែន។

197 ឥឡូវនេះ ដោយស្ងៀមស្ងាត់ ស្អាតស្អំ សតិអារម្មណ៍ និងនៅក្នុងគំនិតត្រឹមត្រូវ របស់អ្នកដែលជាអ្នកជឿ ឥឡូវអ្នកជឿនិងទទួលយកការព្យាបាលរបស់អ្នកពីព្រះដ៏ មានមហិទ្ធិប្រទ្ធិ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? បើអ្នកធ្វើសូមលើកដៃរបស់អ្នក។ ទាំងអស់ចេញចូលតាមប្រទេស លើកដៃរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ មនុស្សគ្រប់រូបនៅ ទីនេះ ដូចជានៅឆ្ងាយដែលខ្ញុំបានឃើញ មានដៃរបស់ពួកគេលើកឡើង។ នៅ ខាងក្នុង នៅខាងក្រៅ ទល់នឹងបង្អួច នៅតាមមាត់ទ្វារ កន្លែងមើលក្មេង និងនៅ ជុំវិញគ្រប់ទីកន្លែង មានមនុស្សលើកដៃឡើង។ ពួកគេទទួលយកវា។ សាតាំងត្រូវ ចាញ់! ស្នាមរំពាត់របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទព្យាបាលអ្នក ហើយវត្តមានរបស់ព្រះយេ ស៊ូវគ្រីស្ទផ្ទៀងផ្ទាត់ការពិតថាទ្រង់កំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ ដែលអាចរក្សាការសន្យា ទាំងអស់ដែលទ្រង់បានសន្យា។ អាម៉ែន! ខ្ញុំជឿលើអ្នក។ មែនទេ? [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន”—អេឌី។]

198 ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យយើងក្រោកឈរឡើង។ ក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ

ទទួលយកអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានធ្វើឬចែង យើងស្រឡាញ់ទ្រង់អស់ពីដួងចិត្ត របស់យើង។ យើងស្រឡាញ់ទ្រង់ជាមួយនឹងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុង ខ្លួនយើង។ ឥឡូវនេះដូចជាអ្នកចូលទៅកាន់ផ្ទះរៀងខ្លួនរបស់អ្នកយប់នេះ ព្រះ នឹងទៅជាមួយអ្នក។ ព្រះប្រទានឱ្យអ្នកនូវព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បើអ្នកមិនមាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

199 គ្រប់បុរស ស្រ្តី ក្មេងប្រុស ឬក្មេងស្រី នៅទីនេះ ដែលមិនទាន់បានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មានសំលៀកបំពាក់ អាងទឹក។ កុំ ចាំថ្ងៃស្អែក អ្វីដែលអាចធ្វើបាននៅថ្ងៃនេះ។ ថ្ងៃស្អែកប្រហែលជាយឺតពេលហើយ។ “ល្មមសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ហើយសម្រាប់ថ្ងៃនេះ គឺជាសេចក្តីអាក្រក់។” មានថ្នាក់ដឹកនាំ ឈរ រង់ចាំ សម្លៀកបំពាក់កំពុងរង់ចាំ។ គ្មានលេស។ តើអ្នកកំពុងរង់ចាំ? បើ អ្នកជឿ អ្នកជឿ។ មិនថាអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបោះឬយ៉ាងណាឬ ចាក់ ឬអ្វីក៏ដោយ វាជាកំហុស។ ពន្លឺបានមកដល់ហើយ។ មក អ្នកជឿ ហើយទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹក។

200 មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អាចនឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ នៅក្នុងអំណាចនិងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព ពេញលេញដែលទ្រង់បានសន្យានឹងអ្នក ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុង ទ្រង់។ សូមព្រះប្រទានពរ។

201 រហូតដល់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យក្រោយនៅម៉ោង ៩:៣០ សូមច្រៀងចំរៀងនេះបន្តិច ចម្រៀងដែលយើងធ្លាប់ច្រៀងកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន:

កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ
ព្រះយេស៊ូវចង់ជួបអ្នកនៅទីនោះ។
ទ្រង់នឹងថែរក្សាអ្នករាល់គ្នា
កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ។

សូមច្រៀងជាមួយគ្នា។

កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ
ព្រះយេស៊ូវចង់ជួបអ្នកនៅទីនោះ។
ទ្រង់នឹងថែរក្សាអ្នករាល់គ្នា
កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ។

202 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងច្រៀងវាម្តងទៀត សូមចាប់ដៃអ្នកធ្វើដំណើរនៅ ក្បែរអ្នក ឃើញទេ ដូចដែលយើងច្រៀងវា។

កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ
អូ ព្រះយេស៊ូវចង់ជួបអ្នកនៅទីនោះ។
ទ្រង់នឹងថែរក្សាអ្នករាល់គ្នា
អូ កុំភ្លេចការអធិស្ឋានជាគ្រួសារ។

203 តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ?

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ (នោះគឺជាការ
ទាក់ទាញ។)
នៅភ្នំកាល់រ៉ាវី។

ការទាក់ទាញដូចគ្នានៅលើភ្នំថ្ងៃលិច ភ្នំ ណេបូ ភ្នំស៊ីណៃ បទពិសោធន៍កំពូល ភ្នំផ្សេងៗគ្នា។ បន្ទាប់មក ត្រូវហើយ ច្រៀងវាឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
និងទិញ...សេចក្តីសង្គ្រោះ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

204 អស់អ្នកដែលស្រឡាញ់ទ្រង់ និយាយថា “អាម៉ែន”។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”។—អេឌី។ ដូច្នេះអញ្ចឹង! ឥឡូវគិតពីអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់អ្នក។ គិតថា ទ្រង់អាចនៅទីនោះនៅក្នុងបន្ទប់មួយនៅយប់នេះ។ អ្នកប្រហែលជានឹងស្ថិតនៅ ក្នុងផ្ទះដូចជាខ្ញុំគួរតែនៅខាងក្រៅ សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះ។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី ខ្លះសម្រាប់អ្នក? អូរបៀបដែលយើងអាចរក្សាពីការស្រឡាញ់ទ្រង់? កុំធ្វើឱ្យមានអ្វី ខុសប្លែកពីអ្វីដែលអ្នកណាម្នាក់និយាយ ទ្រង់គឺជាទីមួយ។

205 សូមបិទភ្នែក ហើយឱនក្បាលចុះនៅពេលដែលយើងច្រៀងទៅកាន់ទ្រង់ ឥឡូវនេះ។ ទ្រង់ចូលចិត្តចម្រៀង ចំរៀងទំនុកដំកើង។ សូមច្រៀងថ្វាយទ្រង់ ឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
 ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
 ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
 នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

206 ដោយក្បាលនិងដួងចិត្តរបស់យើងបានអាននៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ការ
 ដឹងគុណចំពោះអ្វីដែលភ្នែករបស់យើងបានឃើញ អ្វីដែលត្រចៀកយើងបានឮ អ្វី
 ដែលត្រូវបានកត់ទុកក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអ្វីដែលសេចក្តីសន្យារបស់ទ្រង់មាន
 ចំពោះយើងសព្វថ្ងៃនេះ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

207 យើងមានភ្ញៀវ—ម្នាក់នៅជាមួយយើងនៅយប់នេះ បងប្រុសម្នាក់ឈ្មោះណាត
 អាយធីសុន អតីតអ្នកដឹកនាំព្រេសប៊ីធើរៀន ឪពុករបស់គាត់ បងប្អូនរបស់គាត់
 គឺ អ្នកដឹកនាំព្រេសប៊ីធើរៀន។ ទ្រង់ ខ្ញុំយល់ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅ
 ថ្ងៃនេះ ជាថ្មីម្តងទៀត ក្នុងនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកជាអ្នកដឹកនាំ ហើយជា
 មនុស្សល្អម្នាក់។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងសួរអ្នកដូចដែលខ្ញុំជឿថាអ្នកជាអ្នកបំរើរបស់
 ព្រះ ដើម្បីសូមព្រះប្រទានពរដល់ក្រុមជំនុំនេះពេលអ្នកទៅផ្ទះរបស់អ្នកវិញ។

208 បងប្រុស អាយធីសុន ចេញមកមុខ ខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលចុះ
 អធិស្ឋាន។ សូមព្រះប្រទានពរ។



តើមានការទាក់ទាញអ្វីនៅលើភ្នំ? KHM65-0725E

(What Is The Attraction On The Mountain?)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 25 កក្កដា 1965 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺសាន់រីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG